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Memo for Mr. Te

In keeping with your suggestion I called
. Foard of the Miami Office at 10; this
monning re the {nvestigation of the ury-Panel_

in the Adams — “andsll matter. He stated that he
investigated one previous matter of this kind, and
ig familiar with the routine which is followed.

I told him that the Buresu js particularly de-
sirous of pointing out the necessity of refraining
from interviewing the prospective jorors under ’
any circumstances. 4 aleo told him that the usual
investigation is to consult the records of credit
agencies, and other gimilar sources of information
to determine the character, reputation, credit
rating, employment etc of the prospective joror.
He said that this would be followed out very

cautiously.

4

NcIntire.

INDEXED: 1L —7 4/0 é
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JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR
¥ederal Bureau of Investigation
Hnited States Department of Justice

Fashington, B. ¢,

May 10, 1937.
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- / MEMOR:NDUM FOR ME. T
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RE: BREKID
h—-——\
There is attached hereto a chronological summary
s of the facts bearing upon the harboring of Alvin Karpis by
JoeoAdams and Duke gndall One copy of this summary has -
today been furnished to Mr. Charles Carr, Special Assistant
to the Attorney General.
- Respectf é
K. R. McIntire.
_*- ) - - REOORDEDP 2 o 7
. ' &W 7“57(0"ﬁ/4/07
- INDEXED FELERLL LRLAU (7 HovzotitliiuN
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Coupe, Notor #£18-1057480, from the George
Ae Falke Motor Conpeny, i'IGOO Detroit Avenus,
Cleveland, Ohio, Testimony with reference \
t0 the purchese of this ¢ar will be furmished
by Robert Donlay, pege 52, and Kiss Buth
Finterfield, puge 34,

Septender 112, On Septesber 1, 1954 Wi1ltsn Barriscn sod .
1954 Harry Savwyer registered into rooms 1004 snd
Page 8 . . 1005 at the Fl Comodaro Hotel, Miaad, Florida,

September 10, 1954 On or about $iis dats Rarrison delivered
Page 100 %0 Joe Adons & Browming Automatic Rifle with
the request that it de retained by Adams wntil
he, Barrisn, retwned, 7This date is reached
bty virtue of Adans' statement to the effect

LOUPIES DR
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Septecher 20, 1954
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Alvin Karpis snd Dolores Delmney registered
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Septeader
November 7, 1954
Page 8 ,

Ssptenber 50 «
Noveamber 7, 1954

Page §

October 16, 1954
Page 70

¥hen does party
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: t %0 come over,
Bave you heard fyom Willle, Answer ¢ollest,

Beller
Parkview Botel®

This cadblegres appears to have Beem paid in
cash at the Hotel Parkview, Havana, Ouda,

4



| - - October 18, 193¢

. Page M1

October 25, 1954
Page 71

§ Noveaber 2, 1954
_- _ Page 73_

On this date Natheniel Beller semt & -

-‘-

esblegrean to Adams at the Il Comodore
Botel, Nisei, Florida, which stated -

Can Willie come tomorrow, Nelley®
m:bublezmmpiahmhuﬂn
Botel Parkview, Havana, Cuda,

On this date Joe Adaxs sent & cadlegram
“ .rc lm.” Parkview bt‘l’ k'm. .
Oube, which is quoted as followss :

"Rrm arrives Thursday plane. Adaus®
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Bovenber &, 1934

Page 8 °

Boveaber 10-185,
1934
Peges 88 and O

Hovender 14, 1934
Page 212
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definitely the date n wiich the renting |
eomsuzmsted, This oonclusion is roached :

further fact that Fred Barker, Barry bell
and Kate Barker, registsred out of the

s

)

On tiis date Dolores Delaney, using the
nsas of Dolores Wagner, and Rathsniel
Heller, using the name of Mat Holler,
enbarked at Havana, Cube for Key Fest,
Florida on the 85 Cuta, occupying state-
rooms 240 and 216, respectively. Records



bﬂﬂlcftntmhpmduedw
Joseph N, Wallase, District Ilaugu
Imyigration end Naturalisation
whose testimony will be found on page
258 of the sumaary reporte

The records ef the Il Comodoro Hotal
discloce that em Novenber 14, 19

No B, Heller registered into room

and registered eut on Bovember £0

The recorcs Mievise show that Dolores "
Delaney as lirs, K. No Wagner, City,
registered into room 1005 on the said

dates
Boveaber 18, 1954 Dolores Delaney in the name of Mrs, K, X,
Page & Wagner, reglstered eut of room 1005 of
' the K1 Comodoro Hotel, On the sanme dats,

BSovember 18, 1954 A% about 9100 efsleck A, N, ea this date
Special Agents ¥, C, Fallmer and K, C,
Douglas rogistered into recms 917 smd 1001

in
being in the hotal wmas 0 observe Duke
——— Randall %0 ascertain whether he oontacted
' any memnbers of the Karpis-Barker gang. WNr,
Falimer maintained a surveillance of the
lodhy from the tine of registering into ths
hotel wntil about 1300 Py M, of November 17,
1954, at vhich time he was relieved by Mr,
Douglas and returmned to his roome, BEe retumed
to the lobby to relieve lir, Doulas at

%
3
£
%




Noveaber 19, 1934

 November 21, 1954
Page 74

oV e

approximately 6300 Py ¥, on the said
dates The pald Agents romained in the
botel until approxinately £100 o'clock
Py My on Kovenber 18, 1954 when they
registered out,

this date either Guring the afternoom
ths eerly evening hours, Epecial Agents
Clarence Hurt and Co G, Ccmpbell registered
into the F1 Comodoro Hotel, the ideantity of
the roozs not being recalled, but were
situated on the 11th floor. Thelr purpose
was to observe the sctivities of Randall
snd Codomo, These Agents @id mot maintain
& strict and eontinmuous survelllance of the
hotel or the lobdy, They mede only easual
ebservations, They registered out of the
hotel at about noontine on November £1, 1954
vhen they registered into the LaSalle Hotel
st 844 Collins Avemue, Niami Beach, Florida,
hile recistersd at the K Comodoro Notel
these Agents interviewed L, E, Gray, Ascistant
Nanager, with reference to Codome and Randall
Put made no fnquiries with reference to the
Karplo-Barker gang snd in mo way associated
Codomo or Randall with tiat gang, No phote
graphs were shown %0 Gray em this eccesiom
snd ths first occasion om which photographs
were shom $0 Gray wes on Jamuary 18, 193§,

i

Oa this date Jos Adans sent the following
telegram t0 T, Co Blackburn, Carson Bradford
Home, Oklawaha, Florida,

T have bsen sick stop pepers will start
today sorry of delay stop msiling plates
today stop thanks for fish, éid enjoy them
80 much stop regards to all - Jos Adans® |
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Noveaber 25-25, 1954
Page §

" Noveaber 25 & 24, 1954

Page 84 and 88

'lonubor 25, 1954

Page 9

On this date Fred Barker in the name of

%e Co Blackburm of 8t, Charles, Illinois,
end Kate Barker ia the nzne of Nrs, Ryaa
of 5t, Charles, Illinois, reglatered inte

)
wrote a lettor to ir, and lirs, Blackbm-n,
Oklawsha, Florida, This letter was
actuzlly duted on November 23, 1854,

The pertinent thereof is quoted
berexith as fo. »
\\
%r, AMdaans has becn away and has demm
111, snd that is the reason he lns met

sent the papers, but mo doubt, bty this
tizme, you have yeceived them",

This letter was mailed at Niani, Florida
at 7150 Py Ky en Bovemdber 4.1956. Is
vas written on & typewriter and was signed
in the handeriting of Jolmeon ss ¥, N,
Jolmsom,



1
<
{
1

. oo -
B . R

November 25 or 26, On ome of these two Gates Nr, L, W,
1934 ‘ Thomss first spoke to Joe Adans and
Page 86 ' Re To Knight with reference to the

: - renting of his home in Mismi, It will
be remenbered thet this is the home
located at 1121 85th mt. e ‘o. .
Mismi, Florids, which was rented by \
Alvin Karpis and Dolores Delaney in !
the name of Green on Deceaber 12, 1934,

i

KNoveaber 25, 1934 On this date Earry Campbell and Wynona
Page 9 Burdette, using the name of G, 7, Sumners
and wife, registered into the E1 Comodoro
Hotel, occupying Roos 905. They remained
4n this rooa wntil Decenber 11, 1934,
when they checked out of the said hotel,

Noveaber 28, 1934 Freod Barker snd Kate Barker, using the names
Page 57 of T, C, Blackirurn and Nrs, G. K. w'
erdered from the Krueger Florist Coampany,
Silver 8)rings Boulevard, Ocsla, Florida,
two dozen ehryssnthemums to be sent to Mr,
ed Mrs, Joe Adams, El Comodoro Notel,
- ' - Niemi, Morida, T

Boveaber 29, 1934 On this date Narry Cempbell and Wym :
Burdette were oooupying Room 905 at ‘
E1 Comodore Notel,
that papers were being sent up to ir room
by Joe Adans, 8he recells that one of the
pepers, which was issued in Chiocago,
carried the photogreph of Alvin Karpis.

An examination of the files of the Chicago
Tribune, Chicago, Illinois, disclosed that

‘
Eic




T thers appeered in the One Ster Final - |-

‘ : (Bome) Edition of the Chicago l‘ri‘bnno om
pege two oa November 29, 1934, & bust
photograph of Alvin Karpis under the
eaption *Nith Nelson?® The stetenent
underneath this photograph mentions that
Alvin Karpis, 8t, Paul gangster, may have
been the compsnion of Nelson in the battle
with Federal Agents at Barrington, Illinois,
It is to be noted that former Bpecisl Ageat | -
Hs E, Bollis and former Inspector .-
P. CO'IQy were killed during a gun battle

with Lester Gillis alias Baby Face Nelsom
near Barrington, Illinoh, on lovubcr 27,

s e A e et

1934. . 1 N
Noveaber Y0, 1934 On this date a person identified as Fred
Page 61 Barker made a telsphone call from the

Oklawaha Inn, Oklawaha, Florida, to Joe
Adeang at the El Comodoro Hotel in Miami,
Florida. During this oonversation, Fred

to the water and 1light bdills which apparently
had been incurred by a former ocoupant of

the Carson Bradford home at Oklawahs, :
Florida. Fred Barker has been identified

by Mras. Rhoda NMotley as having made the

call in question, It is to de noted that
Adang admitted to Special Agent in Charge

J+ H, Hanpon that Fred Berker made such &

-— _ — call to him, L
Noveaber 30, 1934 On this date Fred Barker brought a deer hul
Pege &4 ' to Mr. X. Ross Allen, Director, Florida

Reptile Institute, Bilver lpringa, Florida,
for the purpose of mounting, At that time
Fred Barker ordered that when the deer head

R had been moumted it should de delivered te
Joe Adsns at the K1 Comodoro Hotel,

Barker complained to Adams with reference - - - -



TIETRTL T e e : Miani, Florida, In this connection it
2 7 .honld be stated that Joo Adans delivered
T to Special Agent in Charge Hansom &

‘ ' receipt executed by the Florida Reptile
Institute, dsted December 2, 1934, in-
dicating that T, C, Blackburn, of
Oklawaha, Floride, hed paid $20,00 for
ths purpose of heving an eight point
deer hesd mounted, to be sent to Mr, °
Joe Adsns at the K1 Comodoro Hotel,

Miami, !'loruh.
N P
Decenber 1, 1934 On thil date Duke Randall stopped at the [ /1 l

Page 134 Blackburn home at Oklawahe, Florida,

. whare he gathered up a quantity of oranges ,-
snd delivered the same to Jos Adazms at the B
El Comodoro Hotel, This date 1s reached by
virtue of the statement of Randall on page .
134 of the summary report to the effect that
on or about Deceaber 1, 1934, he made & |
trip to Quincy, Florida, and on his return !
to Miami stopped at Oklawaha and picked up ]
these oranges. It is to be noted that Willle:
Woodbury has furnished similar informstion, !

December 4, 1934 On thia date Dolaores Delaney, usi.n; the nane

Pages 157 of Dolores Wagner, left Havena, Cuba, for
a3 Miani, Florida, travelling via Pen-American
237 Airways Plane NC81-V,R.0.D, This is the

T - - occasion on which Dolores Delansy fled from
. Cuba upon information to the effect that a
G-nan had been observed in the Parkview
lotol in hm, Cuba,




Decesber 5, 1934 " On this date Alvin Karpis, using the name

Pagos 157 . of Edward N, Wagner, eabarked at Havena,
B8 Cube, for Key West, Florida, sailing on the

This was the occasion on which Karpis fled
from Havana, allegedly uwpon the advice ef
Nathaniel H, Reller, Manager of the Parkview
G-man had registered into thes said hotel,

On this trip Karpis was accompanied by v
Nathaniel H, Heller, who occupied State- - .
room 234 on the 8,5, Cuba. .

8.8. Cuba, and occupying Stateroom 105, /l

The records of the El Comodoro Hotel disclose

Havane, Cuba, registered in Room 1005 of that
hotel on Deceamber 5, 1934, and rozistcrod
AR Co ' out on Deceaber 7, 1934,

The records of said hotel also disclose that
. on December 5, 1934, individuals known as ,
Je Bs Bolton and E, N. Howe, both of Chicago,
Illinois, registered in Rooms 404 and 4035,
respectively, of the said hotel. J. B
Bolton has been identified as Doc Barker, ;
: while I, B, Eowe has been identified as !
-- - - Willie Herrigom, ____. '

'
/
/
/

1

The stateaent of L, B. Gray (see on page 17
, . of the summary report) points out that he
. : : recognised Howe as deing identical with
' Alvin hl'pi.o ﬂllt, of oourse, is ia error
and the confusion wndoudbtedly lies in the
e e . fact that Alvin Karpis and Dolores Delansy
did occupy Room 405 beginning with the might
of December 5, 1934.

that Heller, under the name of N, H, Heller, ~ =
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With reference to the registration of

Doc Barker as Bolton and Harrison as

fove, the registration records disclose that
they registered out of their rooms om - :
Decenber 13 and Docalbor 15. 193‘.

respectively,

Reference is made to page 214 of the
sumnary report wherein it is shown that
Dolores Delaney, upon retuming to Niemi,
d41d not register at the El Comodoro Hotel
on ths night of December 4, 1934, but
actually resided at snother hotel in the
vicinity, but that on the morning of
Decenber 5, 1934, she visited the Kl
Comodoro Hotel whare she came upon
¥illie Harrison while weiting for Adama,

Harrison wslked into Adams' offics, he
greeted her with ®"Hsllo, Dolores.* He
hed not previcusly been advised of her
correct name, At this meeting Dolores
asked Adang if he had geen "Freddie

and mother,® using these nsmes. To this
Adams replied that he would try to get ia
touch lith th- for her,

Onhocubns,mu,uhshomcnpup
215 of the sumsary report, Dolores Delaney
drove to Bomestead, Florida, in the auto-
mobile of Willie lu-ri.m and Doe Barker,
where she picked up Alvin Karpis, bringing
hin back to the Kl Comodoro Botel. They
{uasdintely took eccupancy of Room 404
which had asctuslly been registered -
in the ncae of J. B. Bolton by Doc Barker,

-— e

She hag informsd that when she and SR
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December 5-8, 1934

Page 228

-

Decenber 6, 1934
Page 74

Ao to Wynona Burdette, Adams visited
larpil, lark-r, Willie Harrison and the
girls in Room 405 om omne occasion between
these dates. %The girls went into the ad- -
Joining room during this conversation,

The eonclusion a3 to the correct date is
reached in view of the fact that Doc and
Willie registered into the hotel oa
Deceaber 5th and departed from the hotel om
Deceaber 8th, It would appear that thsy
departed on December 8th because ln.forntion
furnished by both Dolores Delaney and
Wynona Burdette s to the effect that thay
departed on the same date as Kate Barker,
Fred Barker and Harry Campbell arrived at
the hotel. The registration records dis-
¢lose that these last three named

arrived on December 8th and that Fred Barker
and Kzte Barker were registered into Rooms
1004 and 1005, respectively, froa which rooms
they departed on December 11, 1934,

At 1317 P, M. on this date, Adanms unt the
following message to Fred Barker, as T, C,
Blackburn, ¢/o Carson Bradford Home,

Oklawaha, Floridas "PHONE ME JOX%,

It is pointed out that on December §, 1934,
Dolores Delaney had asked Adams if he had
seen *Treddie and mother.® It is further
pointed out that on the morning of Deceaber 6,
1934, Alvin Karpis went domn and talked to
Adang in his office, It would appear, there-
for, that the telegram was sent at the instance
snd request of Alvin Karpis. It is noted
that apparently ia response to this tele-
gran, Kate and Fred Barker and Harry Campbell
proceeded 40 the KL Comodoro Eotel at Miasi,
Florldg, es it appears they registered at
that point on December 8, 1934, ,



Decexber 7, 1934
Page 9

December 8, 1934
Page 228

T - 1’ L R R R i T T,
- :

- We He Keller registered out of tho n

Comodoro Hotel,

Wynona Burdetts has informed that on the

day Campbsll returned to the hotel, whish

the reglatretion shows was on Deceader 8,

1934, Adans visited Canpdbell in Rooa 905,

This would seea to be in corroborstion ef

the stetement of Bryan Bolton to the effect
thet Adems would visit the roome after the

boys hed registered im and gollect additional
rentals,

on Decenber 8, 1934, Dolores Delaney wvisited
the office of Ir. F. O, Nichols for treatment,
having beea referred to same by Adams., It
is to be noted that Dr, Nichols hes informed
that some time during the early part of
Deceaber, 1934, Adans told him thnt he wonld
send him a young expectant nothu'.

Dolores Delaney has furnished the informstiom
that whea Fred Barker appeared at the hotel om
December 8, 1934, he brought with him fish
which had been csught at Lake Weir; that a
fish dinner was prepered and served {a
Rooms 404 and 405, whioch was attended hy
Dolores Delaney, Harry Cempbell and Wynona
Burdette. As a result of this fish dimer,
Dolores became sick on the night of December
10th and it became necessary to eall Pr,
Nichols. His records disclose that hs -
was Gulled on the night of December 10th and
attended Dolores on the early morning bours



Deceaber 11, 1934

Decesber 12,-1934
Page 51

- BRI R I Rl it St GRS
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of Deceaber 11, 1934, At the time of this
eell, Dolares Delaney snd Karpis were still
eccupying Rooms 404 snd 405, This would lend
credencs to the conclusion that they continued
in these rooms from Decexber 5, 193, and after
Deceaber 8, 1934, when Willie Harrison and

Doc Barker are slleged to have deperted,

On this date Herry Campbell and Wynone Burdette
registered out of the El Comodoro Hotel snd
moved to Oklawaha, Florids, where they remained
wntil Jenuary 13, 1935, when they registered

again into the said hotel, from which place _ .

they deperted on Jenuary 14, 1935, when they
oommenced living with Dolores Delaney and
Alvin Karpis at the Thomas home in Miami,

The hotel records further show that Fred
Berker, under the name of T, C, Blackburn,
and Kate Barker, under the name of Mrs, G. K,
Ryan, registered out of the X1 Comodoro Notel
on December 11, 1934,

On this date Dolores Delsnsy, under the name
of Nrs. 8. A. Green, executed a lease for the
rental of the L, W, Thomas home located at
1121 Northeast 85th Street, Nismi, Florida,
It 1s to be noted on page 56 of the summary -
report that Mr, Thomes hes informed it was
en or about November 25 or 26, 1934, that he
first nentioned to Adans the possibility of
obtaining a renter for his home, It is not
definitely shown exactly when Karpis and
Dolores Delaney took occupsncy at the Thomas
home, although the lease wes signed on
December 12, 1934 This indefiniteness arises



NS fron the fact that thay eontinued to ocoupy
; Rooms /0/ end 05 at the El Comodoro Notal
- : - wntil December 13 und 15, 1934, respectively,
‘ when it is ghown that deperturess were aade
- froa the said roons, .

Deceaber 15, 1934 On or sbout this date Joe Adams took Alvin
Page 228 Kerpis to Oklawshe, Florida, to viesit with
g Kate and Fred Barker, Wynona Burdetts, and
~n Harry Cempbell, This approximate date is
DA reachsd by virtue of the fact that Wynona

N - : Burdette has fnforned thet this visit hy
)' P ‘ . Karpis and Adans was made two or three dsys
.’j;;'_.-_'; . . . after thay &arrived at Oklawaha, The registra-

T tion records of the hotel disclose that
= Kete, Fred, Wynona and Harry departed from
i . L , : ths hotel on Decexmber 11, 1934, It, there-
fore, would be ressonsble to believe that the
visit of Karpis and Adems must have bean made
o about December 15th. On the occasion of this
- visit Wynona recalls that Adams talked with the
L boys privately for several hours and then
T depsrted; that at one time during this visit
ks ¥ynona overhesrd Adems tell Cempbell and Fred
Barker there were some Government men in -
Miemi end that Berker and Campbell *had better
get out of Oklawaha as the Jovernment men
might find out they were there,¥

Decenber 15, 1934 Purther eredence is loaned to the fact that
. Karpis and Dolarss Delaney remained at the
El Comodoro Notel wntil December 15, 1934, be-
csuse it is showmn on page 22 of the summary
report under the testimony of Mrs. Agnes Gray
and also under the testimony of James Grent
that on December 15, 1934, a radio was sent to




Page 65

Page 229

L B P . ]

Room 405, which was thea being occupied by
Alvin Kerpis, On psge 217 of the summary
report it appears that Adams told Dolores
Delaney and Karpis that he wanted thea to
resain in their rooms as much as possible
and 4id not want thea running in and out of
the hotelj thattokeepthnoonpmh
sent them a radio,

About 3300 P, M. on this date, Joe Adang
telephonically called Dr, A. Hempton, NMenager
of the Officilal Physicians' and Surgeons'!
Exchenge and Nurses' Reglster, with the 7
statement that he desired to obtain a
practical nurse-tock for a Mrs, Green,

It wes through Dr. Hempton that Adams was =~ =

able to obtain the gervices of Terese
Carmichael for Dolores Deleney end Alvin

Wynona Burdette has stated that em the

morning following the visit of Adams,

Fred Barker, Alvin Karpis and Barry

Campbell had to go to Miami for a week or
more on business, The date of Deceaber 16th
is reached omly approximately, baving proper -
mar&tothohtootbocnberlithu-huh
Adens 13 alleged to have visited the said
meabers of the gang at Oklawaha, The

. gtatement that members ef the gang weat to -
Miaml {s corroborated furthsr by the steteaent
" of Dolores Delansy (see on page 218 of the

sumaary report) tothootfoctthutafn
days after she and Karpis moved into their
new home in Miani, Adams drove Karpis to
Oklawaha becszuse Karpis did not then own a



car, Wynona has stated that adbout daybreak
following the visit of Adams, the thres boys,
Alvin Karpis, Fred Barker and Enuz;ﬁanpboll.
left for Miami. The statement ef Polores
Delaney on page 218 of the gpummary is ia
eccord with this, wherein shs states:

"Alvin returned on the following day with
Fred Barker and Harry Cempbell.® It, there-
fore, appears that Adans must have visited
with Karpis and others at Oklawaha on er
about December 15, 1934, snd that Karpis
returned to Mismi with Fred snd Harry the
following day, Decesber 16th, Wynona's
stetenent discloses that ths boys intended
to dbe gone for a week or more, The state-
ment of Dolores Deleney (seen on pege 218)
reflects that Barry and Fred remained st

her home on this occasion in Niemi for adbout
five deys. The fact that this trip occurred
on or about thet time iz shown by the
further fact thet on Decezber 2z, 1934,

Fred Barker snd Alvin Karpis purchased
Jowelry from the D, B, Sutton Jewelry
Company through Joe Adams snd that on
Deceaber 22, 1934, Xarpis engaged Duke Ran-

- dsll to purchase a Buick two-door coupe in
ths nare of Leroy Morrison. Wynona, oa

pege 229, points out that she and Kete Barker
took a trip during the absence of the boys
and returned on the sexe day as the boys
returned, at which time Willie Woodbury
handed them & _letter_inclosed in a sealed
envelope, signed by Joe Adams, whieh,
aoccording to Wynona's recollection, in-
structed the geng to get out of Oklawaha

and to stay out} that he was tired of warning them
and that he wanted to see the boys as soon

as they got dask,

L as® : T e
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_ December 18, 1934 Terese Carmichael started work for Alvin
Page &7 _Karpis and Dolores Delaney on this date.

Decenber 22, 1934 On this date Duke Randall, using the name of

Page 99 Leroy Morrison, purchased a Buick sedan from

the Unger Buick Coapeny, Mismi, Florida, for
Alvin Karpis. ZThe purchase price of this car
was §1,030,00, This money was turnished to
Rendall by Karpis in the office of Joe Adzms
on the same date. It is noted on page 101
of ths summary report thet the receipt faor
this car was found among the personsl effects *
of Randall at the time of his arrest, Page
102 of the summary points out that M, 8,
Altaeyer of the Unger Buick “ompeny will
produce books snd records to show the sale
of this car. Page 104 of the summary notes
that Adans ealled Mr. A. A. Unger om or
about the first part of December, 1334,
telling him that he, Adams, had a prospect
for the purchase of a Buick automobile.
It is Mr, Unger's recollection that Adams
' montioned the name of Morrison as ths

. : : - prospective purchaser. Page 115 of the

sumnary points out that Adams adnits having

¢alled Unger with regard to ths possible

purchase of & ¢ar by Blackburm,

Decenber 22, 1934 On this date Randall, at the speoific re-

Page 1% A queat of Adams, ebtained certain § on
s - : ’ . approval from the D, B, Button Jewelry pany
( . : . of Mismi, Florida, which was furaished %o

Alvin Karpis and Fred Berker in the private
office of Joe Adams in the El Comodoro Eotel.
After a selection had been made, Randall re-

turned the unpurchased jewelry to the Button

Jewelry Company.




" Deceaber 25, 1934
Pages 68

’G‘.' 118 \
VA

On this date Cassius NMcDonald visited Alvia
Karpis where the latter wes residing at the
Thomas home, It is to De noted that Adsms has
sdaitted having furnished Karpis' address to
NoDonald on this occasiom,

On or sbout this date, Adams prevailed wpon
Rendall ¢o0 meke & trip to Etowsh, Tennesses,
where the latter was to contect Harry Cook and
give him $50,00 for the purpose of having Cook
forget about Adams' having engeged Cook to
purchase certsin license plates for T. G,
Blackburn, It is shom that on Deceamber 26, '
1934, Randall purchased a round-trip ticket
via Eastern Airlines from Mismi, Florids, to
Atlenta, Georgia. It would, therefore, appear
that Rendall commenced his trip to Etowah,
Tennessee, on thut dets, This ticket was
stemped at Atlants, Georgia, on Jamuary 1,
1935, indiceting that Randall returned to
Niemi from Atlaata on that date, Randall

has pointed ocut in a statement dated Jenuary
26, 1935, that when he left Jacksonville there
was soas question as to whsther the airplane
would go through, whereupon he wired Adsms .
as to the procedurs which should de taken if
the plane 4id not fly to Atlanta, It is shom
that on Decemder 31, 1934, Adsas sent Randall
a wire at the Jackgoaville Airport which steted:
*YSE OrN JUDGMENT THE QUICKEST WAY JOE,.*
Rendall did, in faot, proceed 0 Etowah,
Teonessee, where he gave Harry Cook $50,00
and t0ld him to farget about Joe Adams and the

1license plates., Page 120 of the summary points

out that on January 1, 1935, at Atlanta,
Georgls, Randall sent a wire to Adems,

stating: ®HAD TOUGH BREAXS ALL THE WAY
THROUGH BUY MADE IT OK MET NMARRY AND BVEKY-
THING IS FINE LEAVING ON 6 OCLOCK PLANE .
WILL ARRIVE 12:05 IN MIAMI WILL MFET YOU IN .
BOTEL WHEN I QET IM.®



L]

Dooﬁbor .28, ”1”& |

Page 10

Decexber 29, 1934

Page 73

Decenber 31, 1934
Page 78

Jenuary 1, 1935
Page 219

The records of the El Comodoro Hotel disclose
that Dog Barker, using the name of J. B, Boltom,
and Russell Gibson, using the name of J, Roberts,
both of Chicago, reglstered into Room 702, and
likewise registered out on the same date. These
parties were registered in by Ira. L. k. (Agnu)
Gray as comuercial men,

On this date Adans sent a telegram to 7. C,
Blackburn at Oklawaha, Florids, for Cassius
McDonald, Adams has edmitted having writtea

this messzge in his own handwriting. The
moss:zge is quoted as follows: Y¥LIKE Y0 S8EE .
YOU 8UNDAY CASH.® _

According to Williie Woodbury, Fred Barker and
Barry Campbell drove to Miami on the day before
New Year, bearing gifts for the expected baby
of Dolores Delaney and Alvin Karpis, It would
appear that this trip may have besen made in
response to the wire which Adams sent for
Cassius lchumld .

On or sbout this date, according to the statement
of Dolores Delsney, Doc Barker and Russell Gibson
visited Karpis and Dolores at their home in
Mismi, where thsy ressined for approximately
three days. It is more credibl:: that Doe

Barker and Gibson visited Karpis and Dolores oa
the night of Deceaber 23, 193/, because the
reglstration records of the El Comodoro Notel show
that these parties registered into and out of
the said hotol on that date,
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- Jenvary 1, 1935 - According to Willie Woodbury, Doc Barker and
Page T8 Russell Gibson appeared at the Barker home at

Oklawvaha, Florids, where they remained for s
day or two. It is to be noted that Doc
Barker and Gibson returned to Cnieago, arriving
there on or sbout January 4, 1935, It is
definitely mown that they were in Chicago
several deys prior to the apprehension of
Doc Barker end the deeth of Gibson on the
night of Jemuary 8, 1935, . -

Jenuary 10, 19335 According to Wynona Burdette, on or about
Page 20 . this dats Joe Adams visited Fred Berker and
Barry Campbell at Oklzwaha, He remained
there about four hours, during which time he
telked to Fred Barker and Harry Campbell in

the boathouse,
Jenuary 10, 1935 Duke Randall has informed that sabout a week
Page 135 before the shooting at Oklawaha, Florida,

Adams called him to his office, telling him
that he had a rifles which a friend had left
with hin and which he, Adans, did not wish

found on him in csse anything should happen,
Ho showed Randall this gun, instructing that

~ o sake this box, When the box had been com-
Pl‘m.‘dﬂ.'_
instructing that the gun p in !
box and that a fictitious name be inacrided
on the box, which, in turn, should be :
checked into the sheckrooa ,
Comodoro Notel, :

2
i
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Jamary 13, 1935 On this date Cempbell and Wynous Burdette

Pages 10 left the Barkers at Oklawaha and registered
78 in at the El Comodoro Hotel, eccupying

220 - Room 705 in the nane of G, ¥. Suamers and
‘ wife, ZThey registered out on Jennary 14,

1935, Without even remaining in the hotel
on the night of January 13, 1935, Campbell
snd Wynona weat to live with Dolores and
Karpis at their home in Niami, According
to the registration records it would,
therefore, appear that Wynona Burdette
end Cempbell had lived with the Barkers at
Oklawaha from December 11, 1934, to Jenuary
13, 1935, and that they lived with Alvin
Karpis from the night of Janusry 13, 1938,
until the evening of Jeanuary 16, 1935, on
which date the shooting occurred at Oklawaha
in shich Kete and Fred Berker were killed
while resisting arrest. ‘

— v
s January 14, 1933 On this date Dolores accompanied ¥ymona in
f _ Page 220 checking out of the E1 Comodoro Hotel,

Jeanuary 16, 1935 L. Ko Gray 'u htuvin‘d by Agents Brom,
Page 14 McKee and Campbell, This was the first

occasion on which Gray was advised that Agents

were seeking the apprehension eof members of
- the Karpis-Barker gang. It was likewise the
first occasicn om which photographs of this
group were showm to Mr. Gray. It was pointed
out thst Gray disclosed this eonfidential
information $0 Mr. Wilson, msnager of the
dining room, who, in turn, advised R, ¥,
Enight, the father-in-law of Adanms,
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Jenuary 16, 1935 At about 330 P, N, on this date, Duke Randall

Pages 220 telephonically ocommmicated with Dolores,
222 asking for Rey Green, When he was aldvised she

was the wife of Ray Green, he told her to get
out of tom immediately. It is pointed out :
that during the early morning hours of Jamuary
17, 1935, while Randall wag harboring Wynona _.
Burdette and Dolores Delsney in his room at

the Tiniami Hotel, he disclosed to Dolores
. that he was ths one who had cslled her, ad- .
vising her to get out of towmn immediately. -
On page 68 of the summary report it is shom
under the testimony of Terese Carmicheel that
at about 5300 P. 'o on :mar’ 16. 193"

Dolores received a telephone call; that she

and Wynona immediately comzenced packing

end that within fifteen or twenty minutes

they deperted, having placed their luggage

in the carj; that before leaving, Dolores =~~~
told Terese she was departing for home,

A}

January 16, 1935 On the afternoon of this date, according to
Page 133 Randall, he was sitting in the hotel lobby
with Adams when the latter mentioned the
o shooting scrape at Oklawaha, At this time
-- = - Adens stated to Randalls *That's what you
get for doing Tavors Lor people.® He then
stateds ¥ rented that house at Lake Weir
- o A to that old lady and her son, They must have
[ ~ o : been wanted Yty the police, because there was a
' : - " terrible shooting metch up there this morning.®
\ N . v

Jenuary 16, 1935 The statements of Duke Randsll, Wynona o
Page 129 Burdette, end Dolores Delesney disclose that
on the night of Jenuary 16, 1935, Wynona
approached Duke Randall at the money
changing window of the Biscayne Kennel
Club with the statement that Mr. Morrison
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- . L wished to see him., Accordingly, Randall
' arranged to see Karpis and Caapbell between
11330 P. M, and 12:30 A. M, that night, \
It was on this occasion that Randall adviged
these parties to go to the Danmor Eotel
in Atlentic City, New Jersey., On this
occasion likewise Karpis advised Randall
to obtein a one thousand dollar bill from
Adsms and to also get two hundred dollars
for himself, The one thousand dollar bill
was to be delivered to Dolores Delaney, After
srrangesents had been made, Randall took the
. : girls to his room in the Taniami Hotel where .
- - - - he held thea ocut to be his sisters. They
remained there during the night of Jenuary 16,

1935, . .
Jenuary 17, 1935 At about 6100 A. M., on this dete Dolores geve
Page 121 Randall $150,00 with which to buy tickets for

the two girfs to Atlantic City. At about
this seme hour Randall purchased these tickets
at the Florida Rast Coast Railroad Station.
At sbout 9:00 A, M. on this date Duke Randall
obtained from Adams in his private office at
the El Comodoro Hotel a one thousand dollar
bill, At this time he advised Adams that he
bad been instructed by Karpis to obtain this
money and told Adams further that he had

- - sent these parties to- Atlantic City. After
receiving this one thousand dollar bill
Randsall erranged for the changing of the

PO L . seme through a elerk, Nir, A. R. Nershmsn, of

" : v the Temiami Hotel, At adbout 93130 A. M,

- on the said date Wynons and Dolores departed

by train for Atlantic Gity,

r

B



Jenuary 17, 1938
Pages 1%
162

Jenuary 18, 1935
Page 183

Januery 19, 1935
Page 189

January 21, i’”
Page 137

Remdall 4s of the belief it was on this date
that he attempted t0 sell the Browning
sutomatic rifls to Merle N, Rolfe., Rolfe,
however, on page 162 of the sumaary, states
that the atteapted sale cecurred em

January 18. 1935- , o

At 3100 P, M, on this date Dolores Delansy

and ¥ynone Burdette registered at the Denmor

Hotel, Atlentic City, Wew Jersey, ia the nanes

of Mrs, A. B, Grzhan and sister, : .

At 1130 A. M, on this date Alvin Kerpis and
Barry Campbell, using the names of Cerson and
Cameron, respectively, registered st the
Danmor Hotel, Atlantic Oity, ¥ew Jersey,

At adbout 1300 A, M, on this dsis, while Duke
Rendall and his friend, Mery "Bil14e®
Koreen, aliss Mary Goodman, were visiting the
Bowery Club at Niani Beach, Florida, he was
t0ld that three attempts had deen madse to reach
hin by telephons and that he, the cashier, hed
been told to tell Randall there had been a shooting
scrape at Atlantis City-and that he ghould get
eut of tom, landnllthpermdodhhhh
friead to c¢all Bill Norlsy at the Morley Cigar
Store in Atlentic Gity. As a remult of this
ullmhmodthtthuehdhn-nhoom
scrape and that two men hed gotten away while

mmmhMMuphmd.
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Jenuary 21, 1935
Page 163

}

Pege 170

T
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Rendall was tekea into custody by Special
Agents at the Tamiaml Hotel, Miami, Florids,
where he was occupying Room 517,

P 3

A

On this date former Bpecial Agent R. L, Jones
recovered from Gregory Codomo, at the Bovery
Club, 37 Ocean Drive, Miami Beach, Florida, a
Ford sedan, Motor Nos 18-1190702; It is to de
noted that this car was left in the possession
of Duke Randell by Wynona Burdette at the time
of her flight to Atlantic Citys This car was
‘owned by Harry Campbell in the nzme of Summersy

S
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JOHN EDGAR HOOVER ...

DiREGTOR -
EATsCDW ) Federal Bureau of Investigation
- Mnited Btates Bepartment of Justice
Washington, H. E. B}
May 11, 1937.

Time - 2830 P.M. Q” /

MEMORARDUM_TOR THE DIRECTOR o » '
Re: Harboring at Toledo. 6 | _ \B\f‘\/‘

I telephoned Mr. Brantley of the Kanses City Divislion, who wes at Leaven-

vorth, end told him that in discussing the above entitled matter with you,

you were wondering just how much Wynn and Kitchen were tied up on the

investigztion of the Baker case. Mr. Brantley said that informztion is

now coming in from the esuxiliary offices, end they intended to stert the

preparetion of a summary report within two days. The cese is supposed
to go to the grand jury on the 24th of this month. .

I told Mr. Brantley that we would like to have those men get out of there
&8 soon &s possible for Cleveland for a conference with the USA and his
assistaents relative to the above entitled case, prior to 1ts presentation
to the grand jury on this coming Monday; thet they will be there for only
a couple of cays, end they can then return to Kansas City to amsist in the
preparation of the Summery Report.

Mr. Brantley said thet he would get these two men out of there for
Cleveland either tonight or the first thing in the morning.

Time - 2335 Pouo

I telephoned Agent Ross at the Cleveland Division end told him that arrenge-
ments have been made rith the Kansas City Division to heve Agents Wynn and
Kitchin lesve there late tonight or in the morning to come to Cleveland so
that they can go over with the USA the abovs entitled case. I told Mr.
Ross_to transmit this informstion to Mr. MacFerland so that he can sc inform
the U. S. Attorney.

I told Mr. Ross thet it should be pointed out to thg USA thet these men must
be released just as soon as humanly pasible for thf reason that they have to

return to Kansas City for the purpose of getting phe Beker case ready fgr the,
grand jury. » RPOORDED | Z- 5 Z{i M
o nRespe —-—L
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- ) ' FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
' UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

To: COMMUNICATIUNS SECTION. KF:Gd WY 13, 1837,

~ ransmit the following message to:
S e € & 8AC, MIAMI, FLORIDA.

e S i T g ey

vl gmeetye e seys e gy - 4 W e e e A B R E S

BEKID,  DESIRE YOU KEVIEW ALL nmmmn IN YOUR FILES AND CONDUCY
'mmnnn AND EXHAUSTIVE DIVESTIGATION RE LOCATION OF umm*’ GURANTE,
mmmwvmumlmmwmmmxsmnnmr N
OF LEADING cmum IN FLORIDA; TEAT HE ALWAYS OBTAINS FACE SHAVES IN .
BARBER SHOPS AND SHOULD BE KNOWN AT SUCH SHOPS IN PHOXINITI 70 PLACES |
OF HIS FORMER EMPLOYMENT; THAT THERE IS STRONG LIKELIHOOD HE IS NOW
I8 JACKSONVILLE, POSSIBLY RECEIVING MATL THERE GENEFAL nn.nm.
DGEDIATE nqum SHOULD BE nnr. THERE WHERE EE WAS uousz DETECTIVE
AT CARLING HOTEL. DESIRE YOU EXAMINE STATE AUTO KEGISTRATIONS FOR HIS
 POSSIBLE LOCATION., HIS BROTHER ALBERT GUFANTE SENT EIM LETTER TO GENERAL
mxvm. MIAMI, O APRIL 'mmrmh usr. THIS MATTER MUST BE GIVEX
PHEFERRED AND DOGDLATE TREATMENT,

o e - ——— -

‘ | BOOVER.
. ! {
s 1 RECORDED | g (9 /
i Wi, Nathar .coeemeee- & !
My, TOle ©occenacene- INDEXED- ‘ . - e \Hu
¥r. Paughmen ..... i Friss- . i
Mr, COBE meoe smeve Co T ] 4 13 4337 -
My Cctfoy covveeeee-—§ T — H t"AY :
M:. Dawsey . _ “ l! S. ,)L\fr{;f, N] Ut }d lUE S
. Mr. Kzn.f....;.-:.f. ] ) - ' L 3 — 1 » . __, b
e, Forwores \ . hY ‘ . T Fﬂi e
} Mr. G ...} e ; v ! ; \ } I T WO
“f rir. Burss - / - o .\: 2
Mr. Joceph N - - -—
M=, Lemer m‘; LY
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Form No. 1
THis CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, OHIO.

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

FILE NO.

T=3

i B

Rm MADI IV

- P w v ey

'l. E. OVERSTEET

-

m" MADE AT DAT‘ me MADE PERIOD FOR
ol WHICH MADE - -~
ATLANTA, Gmmn. Swl2w3T 5e8=37
JINE
GEORGE FIMINEY; DR. JosErE P ShoRaN, vith
alieses-FUGITIVE, 1.0s #12323
EDWARD GEORGEZBRMER  Victime -~ /

CHARACTER OF CASE

KIDNAPINGs OBSTRUCTION OF JUSTICEy
HARBORING OF FUGITIVBS; HATIONAL

FIREARMS ACT. = .~

-

%

SYNOPSIS OF FACTS:

LR

O D. Fountein died in September, 1935; Groves
seen in vicinity prior to that date, not kmowm .

 REFERENCEy

to have been in vicinity sincee White, who alse
assooiated with Fountein about same time, believed
to be in vicinity of Hawkinsville, Gae No infore
mation received from Mrs, Founttin conceraing
present looation of Groves, i
S A

~ >

\

!.-‘;‘ _
Ao~
e -

" Pe
Report of Speoial Agent W, E, Overstreet, Atlanta,
L;=16=37; Clevelend letter dated L=1G=37¢ "~

Mre Sam Kitchin, Sheriff of Twiggs County, Jeffersonville,

DETAILS:

. Georgia, was furnished s photograph of Bens

reference letter and in camplience with the Sheriffts previous requeste
Mre Kitchin stated it was in September, 1935, when O D¢ Fountain died,
""He said that since last interviewed, he recalled that it was a shart

time prior to that when he saw Benson Groves
time it was believed he was using the name of
at about the same time a man named White was

Groves as supplied with -

the vicinity, at which
"Freeman®, He said that

sociated with Obe Foune
tain end that it is believed White left the Fountain hame in the latter

part of 1935 and is uwnderstood to have gons samewhere in the vicinity
of Hawkineville, Georgias It was Mr. Kitchin's belief that Groves may
‘at the present time be with White, and he stated he would endeavor to
find out thefull name and present location of White, in order that
appropriate investigation may be made to determine whether Groves is
with hime _
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g .Sheriff Kitchin stated he is continuing his efforts to dis-
=T oroetly find out, through informants, the present whereabouts of White
and Groves, and suggested that no further oontact be made at the Foun-

. tain hame at this time, inasmuch as to do so would very probably arouse

* the suspicion of Mrse Fountain, He stated that in the event other

efforts to obtain the desired information fails, he may raid the Foun- -
tain home for whiskey, since it is believed she is engaged in the illi.-

cit traffic of liquor, and at that time will make a thorough search of

the premises, ostensibly for liquor, but in reality for any mail matter

or memoranda which may eontain the address of Benson Grovese .

At llacon, Georgia, contact has’ 'been mintained with the
General Delivery for meil to Jo M. Hall, fram Mrs, Fountain, with
negative reoultao

LIRS . -~ -

G.»" ~. . . > Tt ra

Y ) UurmwrmoPED LEADS; s } ; : }. | g
/ s . i

TG T TH'E A‘I‘LAN‘I‘A FIELD DIVISION lt Jefferaonville, Georgia, will
Sl again interview Sheriff Sam Kitchin for any recent information conocerne
soucisumciih . - - ... . -.. ing the present location of Benson Groves, or one White, as referred to
by the Sheriff in the body of this report.

At Gordon, Georgie, will interview the Postmaster or the
R T Rural mail carrier who delivers mail to Mrse O Do Fountain, for any -
R information pertaining to communications to Mrse Fountain which might
have come fram Bensqn Grovese T -
N g AR - \ : N - ‘.
d : At Macon, Georgia, will contact the General Delivery 'indow
- for sny meil from Mrs. Fountain to Jo Me Hall, the name given Mrse -

Pountain by Agent during a previous interview,

PENDING,
"} 7 : \ d \ : \‘ . \¥ \ .
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- s K Clegg .ooeneooeet
’ ¥Federal Bureau of Investigation o Comey
. Hnited States Bepartment of Justice / 1 i::n/
- 1448 Standard Building, )oir. poxwerss Y
C- - . Cleveland, Ohio | ber. Glavis oo
Mr. Bardo . ... ..-.-
' : - ’ Mr. Joreph
Mr. Lewter ... - -

ey 12, 1937

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D.C. ~ EemTrT o T
[~ 1) . T
% Re: BREKID _
Dear Sir: .
£y Flease find attecned hereto three copies of a
%Eﬁ memorandum dated iday 12, 1937, relating to a contact had

by Svecial Agent H.B. Dill with assistant United States
attorney 3.F.JOpenlander at Toledo, Ohio, wherein the

iter is quoted as indicating to the said Assistant United
S

states attorney Openlander and United States Attorney E.B.
)\Freed that tney "fussed" and "horsed™ around with this

tter so long that if the Statute ren in this case, it
was their own fault. While the writer did not use the

exact terms accredited to him, he did in fact imply
definitely what the terms conclude.

Very truly yours,

2 e

J.P. MacFARLAND,
Special Agent in Charge

JPM/lrl
Enclosures (3)
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CcorY

Cleveland, Ohio
May 12, 1937

PEORANIUM TO J.P. MacFARLAND,
Special Azent in Charge:

While I was in Toledo yesterday, I went by to see
kr. Gerald P. Openlander, with reference to the bank robbery
cases, It was about 9:00 o'clock when I went to his office in
the Bell Buildingz, and upon entering, he asked if I was there
with reference to the Brekid matter. Waen I told him I was not,
he stated that he was surely having a lot of trouble with the
Bureau on this matter. He then related the fact that he had
talked to you over the telephone about 5:30 the afternoon before
(May 10th), and that he had asked you to please get some Bureau
Agents over to Toledo to make a further investigation with ref-
erence to this matter, and that you told him in effect that you
could not zet Azents over there before the 24th of this month,
and thet they (United States Attorneys) had "fussed" and "horsed"
around with this matter so long, that if the statute ran in this
case, it was their own fault.

Mr., Openlander stated that the statute was running
fast in some of these cases, however, I recall talking to kr.

- Openlander, on April 23rd, with reference to this matter, end

he explained at that time that the statute would not run any-
time in the near future on the Brekid matter, in view of the
fact that they were going to try the subjects for accessory
after the fact rataher than on a harboring charge, and gave
his reasons for this as follows:

1. The statute would not run as soon as it would
on the harboring charge.

- 2~ CoolieXiunro, who is believed to be -in Cenada,-
could be extradited on this charge, whereas he could not be
extradited on a harboring charge.

3. The sentences would be much more vigorous on
this charge than on a harboring charge.

After the conversation at the Bell Building with
lr. Openlander, Azent accompanied uir. Openlander to the Federal
Building, at which time, liiss Goddard, wr. rreed's secretary,
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United States Attomoy
rupa » Norida

T - o - N —'7" <
N Yoo ™ csgaax TLIDEY; DR, JOSEPR . .0 o
R L '\ VORAN, with aliases-FUGITIVE,
N N - x.o. f1232, et 2. ~—-
s Edward George Eremer - Victim
. INAPING; OBSTRUCTION OF JUSTICE;

‘HARRORING OF FUGITIVES; NATIONAL
BIBARLS ACT,

- Dear 8ire : —— IBaa - atetaaduind

Your attention ir invited to th¢ incident wherein the
subpoena ealling for the appearance of 4nirewjGuasrante at )jemi, =
Florida on May 31, 1957 was served upon his drother, Alde arante,

hom it.

Affidevits have now been odtained from ¥as ¥aher,
‘Deputy United States Marshal for the Rastern District of Bew Yoxk,
‘Gho served this subpoena snd Rodert G. Lindsay, United States Marshal, -
stern Distriet of New York, with reference to-this incident.
- Attadhed hareto are photostatic copies of the affidavits sudgitted in
(xtlh ‘matter, together with photostatic copy ef the nbpo-n. in qmo—

;-tiom, for snch .ttontlon es you lm -ppropri.to. ‘«‘ , 5
! :— .:J— } - . I J - j f : L /
. < == "2’*-‘«“ L 7 . VYery truly yours, R
i 16 ¢ S50

. p¥ % 33 REOOBDRD . ...

o , S N U &‘"‘\T LN
¥ : 1 b i \ ) T :
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May 13, 1937.

MEMORANDUM FOR MR. TAMM.

o
RE: BREKID

There is attached hereto a memorandum which I have
prepared in the hope that it might be of some assistance to
Mr, Charles Carr, Special Assistant to the Attorney General
in the event the issue of the suppression of the statements
of Adams and Randall is raised during the course of the
trial.

The original of this memorandum was furnished to
Mr. Carr by me personally on May 7, 1937

Respectfully,

K. .ilc tire
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- - - With refersnce to the dafense of Duke Randall and

Joseph H. Adams it is antieipated that at She appropriate momend
during the course of their $rial at Mieami, Florida, they will
renew their motion to suppress the statements shich were obtained

- from them by Special Agents.

A Y

In this connsction 1% Is desired $o swmmarize $hose
poutbh dofenses which the Government has $0 any such motioca ea
the part of Randall and Adems. Attention is directed te the
statements, whioch were ebtained, from the followiag Special Ageats

- §a whieh they stated specifically the esirocumstances under whiek

they obtained the signed stetements of Rendell ead Adams: J. K.
Hanson, L. B. Richels, F. ¥, Stone, J. ¥. Going, P. C. Dunne and
former Special Agent R. L. Jones. Copies of thess statements by
the said Agents have previously been tunhhod to ln'. erlu Carr,
Special Assistant to0 the Attorney Ceneral. o ——

AttSention is now directed $0 the report eof Special Agent
ia Charge J. H. Haneon, dated at Jacksonville, Nlorida, April 23,
1935, en page 60 of whieh it is shown that Duke Randall was fnter-
viewed by former Special Assistant %0 the sftorney Gonesral Walter
L. Barlow and sppareatly alse {a the presence of J. N, Hanson and
8. K. NoKkee. It is pointed out thereia that at that time Readall
Seiterated the detalled information that had been secured from him
aad whieh 12 set out in She report of Speeial Ageat ia Charge J. K.
l-n-oa, dated at Jacksoaville, Florida,- !obrury 20, 1938,

I% 1¢ als0 showa that Randall stated in addition thoroh
Shat ia November, 1934, Nr. L. B. Oray, Slerk of the Kl Commodere
Kotel, had informed hinm that a eouple of Federal Officers dad beem
making faquiry about him aad his rocomate Gregory I. Oodome and the
sutomodile which my were thea 4riviag. , A

Yoome - -'l', -zv'

During the’ »u'u of that iaterview luhn slso stated
that ia January, 1935, 'h ad Salked to Mr. Wilson, the dining room
manager of the n Comexo Botol. et which time @ discussion was

' DI/\ /-
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entered into with reference $o the possidility of Wilser purchasing

4the Ford Coupe whioh Randall was thea driviag., Rendall edviged - -~ -

that Wilson at that time to0ld him that Joe Adams Rad said thet he,
Wileen, sould taeke She Coupe snd rua §$ off the dridge. Randall
denfied that he sver t0l4 Mr, Wilson that Shis sutomobdile was *het®, .~ .

. Randall also stated that when he arrived at Etowah, Tennessee, vhen

hnu&mcookthom.oo.hﬁouwh'rorutubontho ‘
u-.-umnmnmu. o T - gRI

umun 1s now nrocwl to m -tatm» wade ty B
Special Agent in Charge 7. K. Eanson with reference %0 $he eircum~
stances wnder which he obtalned the signed stetement of Joseph N,
Adans., On page 3 of shat atatement {¢ §s shown that Joseph H. Adams
was reinterviewed by former Special Assistant to She Attorney .
General, Walter L. Berlow and Spesial Agent im Charge J. N. Eansoa
ea or adout April 3§, 1935, {a the office of the United States *
Attorney at Miami, Floride, at which time Adams t0l4 Mr. Barlow
in Hansoa's presence that he, Adams, had told the Agent everythiag -
Shat he knev about the case. Hanson points cut that at that time
Aans mede o obJection or cosmsnt o8 the manner ia whieh Ms
statements had deen seocured. )

ter

%
3
P

Attention 1s 20w &irected to the report of Speeial Agent

B. F. Fitssimons, dated st Jackscaville, Florida, April &, 1935, em - —— -

page 8 of whieh 48 1is shown that Agent Fitssimons fnterviewed Duke

Randall {a the Dade Oounty Jeil ia Mismi, Florida, the date of the

finterview 20t dDeing knowm dut having takea place on a &ay between -

February 86, 1930, aad March 88, 1935, The interview was oonducted
for the purpese of elearing up certain matters with reference %o

" the purchase of a Buiok eutomodile by Randall for Karpis in the

seme of Leroy Morrison, ¢4¢ Main Btreet, Buffalo, New York. Duriag
She sourse of this iaquiry which ef eourse was sudsequeat to the
odtaining of the signed statement from Duke Randall, the latSer

doenied over haviag bees fn Duffelo and ¢laimed %o knowneo ens a8 -
that point by the nems of Nerrison, aor 4id he knov the Ldentity of
exy persoca liviag at the sidress, 444 Naia Street, Buffale, Nevw York.

~ With veferemse %o his plan for the purchase of the Buick, Readall . -

stated Shat ea the oocasion ia guestien Adams sext for hin %0 eome
to bis office 12 She Nl Commodoro Hotele e cleimed that he hed
asver seen Karpis defore, however, Adems gave hin fustructions aad
Randall then asked wnder vhat name he should purchese the sar,
eleiming that inasmuch as bhe had asver sesn Karpis and had oS deea .
fatroduced %0 him befors, he 8id 2ot Ikmow whose name to use. 4t
that time he ¢laims Karpis took a slip ef paper from Adams' doak
and wrote the name, "Leroy liorrison, 444 Main Street, Buffalo,
New York" thereon, gave it t0 Randall with the remark to use the
Reme and address on the slip eof paper.

Came e -
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Atmuoa is now unonc to [ hmr or tho hnn '
‘Treaton Office dated Ostoder ), 1935, %0 the fermer Jasksoaville
Office whorein 4t s shown that Heary Doke Randall was iaterviewed
W 8pecial Agent N. D. Wills with peference %o the disposition whieh
was $0 Do made of the automodile of Alvia Karpis which was found fa
e possessien of Randall, This interview was, of eourse, sudbsequend
~ %0 the dete oa which the signed statemsnts were taken from Randell.
- The following signiffcant language appears ia the above menticned =
letter: "Heary Rondall also informed Ageat Wills that just priey
$o the time Alvin Karpis, Harry Campdell, Dolores Delaney and Winoma
Burdette left Florida, Karpis told him that the girls were going %o
Atlantie City by traia desause Delores was aet adle to travel by '
eutomodile, snd that 1t would B%e mecessary fer Earry Cempdell %@
leave his Ford Sedan ia Florida. XKarpis Shen requested Randall %¢
pus the ¢ar fn some place snd $0ld Randall that Campdell would retura
0 got 1t at a later date. The said sar was $urned over %o Randall .
for safokeeping by Dolores Delaney and Winoma Burdette, who perked - -
She ¢ar i the parking lot eof the hotel where Rendall was staying.
(This was the Temiami Hotel) The two girle them turned over %o
Randall the automobile keys smnd eertificate of title. Some time

later Randall requested Codomo $0 place the automobile im a parking - - -

1ot used by Oodomo's employer, Bea Sipers, and gt tha $ime the
sutomobile was turned over % the Bureau 1t was located fa this

dot. Randall further stated that o far as he knows the Yord Sedan
mmuwhmcquu-amtumuutmnum }

- " From the tmphg hfomuu i$ appears vory sbvious that
Randall showed s disposition $e éiscuss freely and voluntarily the
matters whieh had therstofere deon iuorponm in his varieus
signed statements. It appesrs, hewover shea efferts were Wing
mousrmm.utmnrumnhmummumm :
had-had an opportunity $0 be served by counsel he changed his stery
quite eompletely, This ehange in attitude is €isslosed in a Renoreaadwm
sudmitted by Bpesial Ageant N. B. Wills, Gated at Treaton, Nevw Jersey,
April 17, 1936, IS is showa therein that She said Ageat interviewed
Duke Randall on that dete. This interview was again for the purpess
of making eppropriate dispositieon eof the Xarpis sutomodile whieh
had been found in She possessien of Duke Randall, A% the Opeaing
of $hat iaterview Rendsll edvised Ageat Wills that his, Randall's,
Srial hed deen postponed uwatil May 84, 1938, aad l.modhtoly fellow~
ing this statement Randsll declared, “"There will de troudle whea the
Sime comes and the Agents who were with him {a Florida would pay
for the way they treated him." Rendall generally declared to Ageat
Wills Shat he had been kept a priscner in a hotel rooa for five days
being handeuffed ¢0 a ded end during the night each wrist wes hanéd-

.......
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ouffed to a bded; that his eonstitutional rights hed deen infringed}
Shat he was not taken bdefore a magistrete immediately after being
arrested; that he was not given she bLenefit of eounsel that he
TFLOTTUT T wes 208 allowed 90 make bailp that his statemsats were odtained - _
by duress; that ke had beez man-handled end threatensd) that ﬁo
-~ %ime he was placed iz the Dade Oounty Jail, Miami, Florida, Bpooul
Ageats bhad regquested that he, Randall, bs placed in solitery oonfine-
ment, which he alleged had deem dene. Hs further alleged that tln 4
statenents obtained from him by Agents had been altered. Be = -
doclared that the ruom in whied he was eonfined was filled with
guas} Shat a window was 6pened end that he was $old to jump ous}
Shat he was t0ld to run 80 @& shot could be taken at hin. Ne :
declared that oa one 00casion whea he was haandeuffed By sach srist
$t0 the bed as was eustomary each night, She socasion in questiom
Peing at adout 4:00 e'slock in She morning, ar Agent who was
sleoping in the saxme room jumped out of his ded with a cooked s
.. $n his hand and ran toward the winlow stuipbling over the ded,
' fajuring his, She Agent's, ankle., Aroused from $his commotiem
. Randall atked what was wroag to whieh the Agont roplisd Shat he
was dreaning that Randall was jumping eut ef the window, Randall o
eomplained t0 Agent Wills that the gun eould have gone off and the
Yullet oould have hit him, Randsll, These were the generel eomplainis
which Ramdall had to make $0 Agent Wills with refersnce t¢ his having
been intimidated.

-~ Agent Wills during the course of thie interview teek - - - -
ucauu te point out to Randall that oa the previous eecasion ea
shieh he, Randall, hac besn fntervieved by Ageat Wills which wes oa
or about Ostoder 1, 1935, Randall had spokea wery highly of She -
manner i which he had been Sreated by the Ageats. Randall thea !
sountered by saying that only ene or two of the saild Ageats were °
responsidle for his haviang deen mashandled smd that the other

" Agents were "fime.® Ageat Wills ia his ssmoreadum points out

that Randall appeared %0 reilise that be h-.l mede assertions that

he 414 not intend %0 make and quickly tried %o retrest the stste~
nents already given. No then dotlared that whea he leoft NMoride
several of the Agents shook hamds with hin ead %014 him good-Mye.
Randall alse deslared with reference %0 having been man-handled that
20 oRe asfually omamummmxuuy e
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‘ Aaut nu- has now u!-i.tm Y n.onndu utoc uru u.
1’37. setting forth his recollection of the statexents made %9 him
by Randall on or adout Ogtodber 1, 1935, with reference %o the geed .

oL

© treatment which Raadall had received at the hends of Spesial Agmts ~ ° .

while ke was ia their esustody., It is Ageat Wills recollestien that
Randsll stated that the Agents in whose custody he was eonfined fn .
Miani, Floride, were a fine bunch of fellows and that they were o
aice to him, Duriag She course of that interviev Randall named

two 8r Shres Agents only one of whom 1s rememdered st the presesnt

tims by Special Agent Wills, The Agent recalled bdeing Special

agent T, M, Stone, During that interview on er adbout she firss

part of October, 1935, Randsll sdvised Agent Wills that Agest

_8tone and others were exceptionally nice $0 s girl with whom he,
Randall, wes thea keeping company., {(This woman {s undoudtedly

Mary Irens "Billie™ Koreen, etherwvise known as Mary Goodman.)

Rendall advised Wills that his girl was taken out to dimner by %o
Agents on several occasions and that they treated her very mieely,
It was Randall’s delief, however, that She Agents were good to

her because they desired to ebtain imformation from her eomceraiag

his, Randell's, esctivitios end associstes ia Florida. It is aAgent '111-
recollection that Randall spoke in general terms with refersace %
the good treatment which he received at the hands ef the Speeial
Ageats, Agent Wills iz his memorandum writes, “"The writer has &

fair recollection of deing told by Randall that he, Randall, was

on ocoasions teken from the Dade County Jeil by Bureau Ageats sad
whiles he was in thoir ears he was sourtecusly treated in a : ‘
gentlemanly menner, was given good food and cigarettes emd Shat he
thouehtmuhhdmumtut with were fine mea.*

This scomarization had been made 2 the thu&t shat 1%
-m prove of some assistance ia the eveat that ¢ounsel feor Rmadall
end Adans renew-thelir utt- ‘o mrou the statemeats ot thees -

Ywo nbjut.. ..
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With reference to Randall's desires mot to de placed fn jald
tut to be beld by Agents, it should be stated that on January 29, 1935
8 rough draft semorandua was prepared by Specisl Agent F, M, Stone snd
Bpecial Agent J, W, Going, which disclosed that on that date former
Assistant United States Attorney Gramling of Miami, Florida advised
said Agents that Duke Randall h=d sent word t0 him, Grazling, on the
ni ht of January 28, 1935 to ths effect that Randall wanted to see
Grasling and indicated that he had some further information to give with
reference to this case, It was Grealing's opinion that Randell desired
to make disclosures with refersnce to the Browning hxtoubic Rifle 'hich
he had obtained froz Joe Adams, 4

- . Mr, Gramling advissd the Agents that he could mot go down to

to inform Randall thet the latter should give to the Agents any informa-
“tion he cared to divulge. Accordingly, on Januery 29, 1935 Randall was
interviewed in the Dade County Jail by A ents Stone and Going, at which -
time he executed the signed statement dated Jesnuary 29, 1935, He also
told the Agents that he had no inforuation to furnish with regard to the
gun; that hie principal reason was to see whether he could get his dond
seduced and get out of Jail as ht was ®going mt.l" 4in jail, , 4

Randall expressed the duiro to the Agents 40 furnish ir,
Gramling with a 1list of persons known to him who could wvouch for his
character and who could further wouch to the fact that he had never beem
in any trouble before. At that time he advised Agents that he hed @
girl friend in Rew York by the same of Pow Q*Reill, 1iving at 460
45th Street, Brooklyn, Rew !o:t.
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see Randsll beceuse of other urgent matters and requested the said Agents
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' Attention s now directed to the fact that during the course
of the second Bremer trial in §t, Paul, Minnesota in January, 1936,
Joseph H, Adans was interviewed by 8pecial Agent Joim L. Nadala.
interview took place in the office of the United Btates Astorney.
Particular reference was directed to the fnquiry concerming a letter
signed *NMr, Wagner?, addressed to "Mr. Adaxs®, whick was founi at the
home occupied by Fred and Kate Barker at Oklawahs, Florida on January
16, 1935, and which letter Dolores Delaney admitted writing at the
dictation of Alvin Kerpis.

» . It 13 noted 4n the si ned statement of Dolores Delaney that
~ this letter was acknowledged by Adams by a cablegram two or three days .
after she wrote it. The contents of this letter are seot ocut verbatim T
on Pages 149 and 150 of the summary repo:t submitted §n this matter. ’

g o . This letter was exhibited to Adams by Agent Madala., Adams

denied having received it and would not adait any Imowledge that such

a letter was directed to him. Adan: was peruiited to reed this letter

and was questioned particularly with refe:ence to *that pa:ty® men-
- tioned therein. He stated that if he had received tlat lstter be
o would not lmow the Sdentity of "that party®, unless &t referred to
"Nother® Barker. He readily admitted that the party mamed Willise,
mentioned in the lstter, undoubtedly referred to Willianm Harrisom,
whoz he admitted kmowing since 1930. Adams elso Genied that be
acknowledged the above zentioned letter by cedblegraa but did admit
that he trancmitted several cablegraxs to Alvin Karpis under the name
of ir. Wagner®with respect to Kate Barker during the time that Karpis
resided in Cuba,

- Adans further edvised Agent Nadala in the presence of Special
Agent in Cbarge J. H. Banson that he, Adams, bad known ¥illiaa Harrisoa
for approximately five years, baving first met bhic when be, Harrism,
was selling or cashing tickets at the NMiami Beach Kennel Club, Ne

~ also stated that he met Barry Sawyer through Harrisop, as %"Ses Lim",

b " around the first part of Se tember, 1934; that around this peried :

SR Barry Sawyer, Cassius McDonald and William Harrison were talking about

e I opening a gazbling place, either at Niami, Florida or Havana, Cuba,

b .. and in this connection he, Adams, on ome occasion drove Harry Sawyer
Cassius NcDonalc and Williaa Harrison around Miami, Florida to leck at

several sites and places for gambling., Agent Madala recalls that
Adams lo.-ked over an unfurnished place n Broward County, Florida.

Adams advised Agent Madala that on one occasion during the
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latter part of December, 1934, Cassius NcDonald cams to his office at

the El1 Comodoro Hotel and asked him where he could get 4n touch with

Blackburn, meaning Freddie Barker, expressing a desire to see hiam.

Adams stated that he then transmitted & telegram to Blackburm at '

Oklawaha, Florida, signing 4t ®Cash®, advising that he, "Cash® McDonald,

santed to see him the following Sunday.

It is to be recalled that this telegraz was found on the ef-
fects of Kate and Fred Barker at their home &{n Oklawaha, Floride oa

Jamuary 16, 1035, ‘ _ . .
Adans further advised Agent Nadala st this time that onm er

about Christsas Day, 1934, ®Cash® McDonald came to his office at the . ...

El Comocoro Hotel and asked him where he could get in touch with ¥Wagner,
who was later identified as Alvin Karpia. According to Adams, he gave
McDonald either Karpis' telephone number or his address in Miami and
volunteered to call him up for BcDonald but NeDonald told hiam that
would not be necessary as he was going by the place anyhow,

. Adams further informed Agent Madals he cbserved Alvin Karpis
and Cassfus MaDonald talking to,ether in the lobby of the El Comodore
Hotel around Christmas of 1934.

It 4s felt that Adams, by virtue of the above mentioned inter-
view which was conducted approximately one year after his sizned state-
ment had been odbtained, disclosed a willingness to discuss soms ef the
subjéct matter vhich was contained in his si;ned statement. This would
indicate that the data contained &in the signed statement was not obtained
through force and duress as he alleges, _

K4
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May 13, 1937.

MEMORANDUM FOR MR. TAMM.

(5/11/37)
RE: BREKID

Mr., T. J. Donegan of the New York office called me on May
11, 1937 and advised that he had Agents McNulty and Leslie gssigned
especially and exclusively to make efforts to locate Andrew]Gurante.
He said that they have been giving some consideration to pos-
sibility of a telephone tap on Albert Gurante and likewise a possible 7

and requested him to come to the office for au lirterview.: At that!'GAlION
time he did not show any particular disposition to be, intervi !;le? And
told the Agents that he would get in touch with thed 1% ‘cmiglb of °
days. f U S OFPART IR UF JUST'O

Time - 9:30 A.M.
(5/13/37)

f FILE

>

On the morning of May 13, 1937 Mr. Donegan called advising
that the Agents had interviewed AlbertyGurante and are convinced that
he is telling them the truth when he advises that he does not know the
exact location of his brother, Andrew Gurante. He assured the Agents
that the last time he communicated with his brother was on April 30,
1937, when he directed a letter to Andrew Gurante care of General
Delivery, Miami, Florida. This letter has not been returned, in con-
sequence of which it would appear that the letter was actually re-
ceived. Albert Gurante has further informed that his brother is known
to practically all of the leading gamblers in Florida and made a practice
of baving his face shaved in barber shops rather than doing this himself.

It is, therefore, suggested that it might be possible to
get a line on Andrew Gurante through barber shops located in proximity
to the former places of employment of Andrew Gurante. He further
informed that there was a possibility that Andrew may be located in
Jacksonville, Florida, where he formerly worked as house detective for
the Carling Hotel. In keeping with this information a telegraphic
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 Memorandum for Mr. Tamm. -2 - 5/13/37.

message was sent to the Miami office by the Bureau on even date, in-

corporating this information and further requesting that the files of
that office be thoroughly reviewed in an immediate effort to locate
Andrew Gurante.

The further suggestion was made that inquiry be made through
the Department of Motor Vehicles to ascertain whether Andrew Gurante
has any registration record at that point. . .

Mr. Donegan stated that they have considered the matter of
bringing Albert Gurante before a Grand Jury for the purpose of an in-
quiry into the location of Andrew Gurante. He advised, however, that
this matter was presented to the United States Attorneys in both the
Eastern and Southern Districts of New York, both offices declining
to bring Albert Gurante before a Grand Jury for this purpose. They
both advised that it is a matter of concern for the Miami judicial
district and any action of such a character would have to be taken by
that district.

Mr. Donegan stated that in view of the apparently cooperative
attitude of Albert Gurante it is not considered either necessary or
advisable to suggest paying him $100.00 for information as to the
location of Andrew Gurante. Albert Gurante has assured Agents Leslie
and McNulty that he will get in touch with them in a couple of days.
Mr. Donegan stated that there would apparently be no necessity for
the placing of a telephone tap or the maintenance of a surveillance
of Albert Gurante. Mr. Donegan/also advised that a telegram has been
sent to the Miami field division requesting a thorough investigation
into these matters. ,

The report of Special Agent H. C. Leslie, dated at New York
City May 7, 1937 points out that a witness in this matter, to wit, Albert

. Wessels, has been served with a subpoena. I told Mr. Donegan that this

party undoubtedly refers to a man who was employed by the E1 Comodoro
Hotel and who at that time was using the name of George A. Wilson, but
who confided in Agents that his correct name was George A. Wessels. I
pointed out to Mr. Donegan that there is a slight possibility they may
have served the subpoena upon the wrong person, in view of the fact
that the party served is using the name of Albert Wessels. I asked



Memorandum for Mr. Tamm. -3 - 5/13/37.

him to look into this matter and determine if the person served is
identical with the party who previously used the name of George A.
Wilson at the E1l Comodoro Hotel in Miami, Florida. He said he would
do this and advise the Bureau by wire.

Respectfully,

AR A

K. R. McIntire.
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MEMORANDUY FOR MR. TA

RE: BREKID

T  yr~ve
RSy Seoreny' t

Mr. Shivers of the Miami office called me gt this time
today, advising that the jury panel in the Joseph HJ Adams and
Henry Duket Randall case will not be drawn until May 24, 1937.

He said that when the psnel has been drawn they will commence &
very thorough investigation immediately. He advised me further
that his office has not been having much luck in its efforts to
locate Andrew\Gurante. I told bhim to be sure and review all of
the files with reference to this matter and to cover all possible
leads looking toward his location. I told him to check the Bureau
of Motor Vehicle Registration for the State of Florida and any
other similar sources of information where licenses may have been
obtained.

— N

He said that his Agents lave interviewed an attorney by
the name of Myerson who is a friend of Andrew Gurante, but Myerson
had no inforfation and disclaimed having seen Gurante in a long -
time. I pointed out a few leads to Mr. Shivers and told him that
he would soon receive a wire from the Bureau in which further in-
vestigation was requested with reference to this matter.

Mr. Shivers suggested that Dolores x)ehney and Wynona
XBurdette will be arriving in Miami on May 18th and 19th and that
Polton will arrive there on the 19th. He said that it might be
a good idea, if possible, to have these girls taken to the Tampa
Jail at Tampa, Floride instead of the Miami Jail, ir view of the
fect that there is a strong possibility that the girls could be
*reached" in the Miami Jail. I told him I would take this matter
up with Mr, Charles Carr and see what could be done.

B e -8l 145

~ Accordingly, I brought this matter to Mr. Carr's attention



Memorandum for Mr. Tamm. -2 - 5/13/317.

telephonically. He said that in view of the fact the subpoena has
already been served calling for their appearance at Miami, it would
not be possible to transfer them to the jail at Tampa, Florida, but
that he would immedistely send a letter to the United States Attorney
for the District of Florida, requesting him to make arrangements

at the Dade County Jail, Miami, Florida, for the women to be held in-
communicado.

Respectfully,

AZDN.

K. R. McIntire.
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Federal Bureau of Investination / RS

; Ciend
#nited States Department of Justice e Cumer i
. Doegey :
1448 Standard Building T C T i
Cleveland, Ohio S S;»r::.rch o
- May 13' 1937 j Sy, Sosesd L
= B | rs Tamer .

Director : ' ;

- ' Federal Bureau of Investigation
Washington, D. C.

‘,\ . Re:

Dear Sir:

voe, Nichnle

S oxr. Gmie

BREKID

B

Special Agents A. P, Kitchin and E, J. Wynn arrived
in Cleveland, Ohio from Kansas City, Missouri on May 12, 1937, and
held a conference with U, S. Attorney E. B. Freed, Cleveland, Ohio
on the night of May 12, 1937 with reference to the prosecutive
status in the Cleveland district of the persons who harbored

members of the Barker-Karpis gang. Mr. Freed at this conference - -
stated that Federal Judge John Killetts, retired, was to convene
a Grand Jury at Toledo, Ohio on lay 17, 1937 for the purpose of
considering evidence to be presented by the U. S. Attorney as to
Bert and TecﬂAngus, Edith(Barry , Edward and Clare\‘cGraw, Colin
XMonroe, Frank\Greenwald, ArtNgebebrand, John F. "Sharkey"{Gorman,
and Tony\mersbach charging them as accessories after the fact
to the kidnaping of Edward georgeoBremer that in connectiop
with these individuals he desired o have them teken into custo-
dy on Commissioner's warrants nrior to the presentation of the
to the d in ord
interrogated for the purpose of securing admissions from them,
1 a8 well as involving other persons as defendants and against whom
w sufficient evidence to date has not been accumulated; that such
a plan was in conformity with nrlans previously diacussed with

Bureau agen.ts. RECORDED & INDEXED §“7 )__7 ( } L+/ / 7_,. -

The above information was telephonically comnunicated-;«.snu.,
-to Inspectar E. J. Connelley by Special Agent E. J. Wynn on. the

night of May 12, 1937 and was made the subject of a feletype td '?ne
Bureau dated May 12, 1937,

o e s et v s -

L

Pursuant to instructions received fram Inspector AO
E. J. Connelley on May 12, 1937 and from Mr. E. A, Temm of the «z‘ 4.-*;
Bureau on May 13, 1937, Spec:lal Agents A. P. Kitchin and E,-3.— -
Wynn on Vay 13, 1937 advised U. S. Attorney E. B. Freed that it
would de mpossible to bring into the Cleveland district at this
time those agents who conducted the investigation in the harbor-
ing case, due to the fact that these agents are now scattered
throughout the United States on various investigations, although

. . En .
| \ LOPIES DESTROY
\ " 206 hiAf.251965 | |




they had been kept available by the Bureau for a considerable
period of time after the case was presented to Mr. Freed, dut

_.  that inasmuch as his opinion was delayed so long it was necessary
to utilize the services of these agents; and that, therefore, if
he desired the defendants to be arrested on Commissioner's war-
rants previous to the presentation of the case to the Grand
Jury it would be necessary to deliver the Commissioner's warrants
to the U, S. Marshal for service and agents would be unable for the
reasons aforementioned to assist the U, S, Marshal in serving them.

Vr, Freed advised that he is presently engeged in
the trial of a cese of major imvortance in Cleveland, Ohio and
that Mr. G, P, Openlender, Assistant U. S. Attorney at Toledo, is
presently handling the details of this case in so far as prepara-
tion for presentastion to the Grend Jury at Toledo, Ohio is concerned,
it being contemplated that the Grand Jury, although convening on
Vay 17, will not begin to consider evidence us to this case until
Meay 19, 1937. He stated that he would advise Mr. Openlander by
telephone of the fact that it would be impossible for agents of the
Buresu to arrest the defendants on Commissioner's warrants prior
to the preparation of the case to the Grand Jury and that he would
instruct ¥r. Openlander to convey this information to Mr. Bryan
Vclkiahon of the Attorney General's Office in Washington, D, C. who
is directing the prosecution in this case.

Nr. Freed volunteered the statement that he was
unable to state at the time of the interview what effect the
inebility of the agents to arrest the defendants on Commissioner's
warrants would have on the case, but that this would undoubtedly
be determmined following a conference between Special Agents A, P.
Kitchin and E, J. Wynn with Assisteant U, S, Attorney G. FP. Open-
lander at Toledo, which conference these agents contemplate hold-
ing with Mr. Openlander on May 14, 1937,

Xr. Freed, during the two conferences had with

—- him as above mentioned, stated that he renely ous to
have the case presented to the Grand Jurv at Toledo during the
week of May 17, 1937; first, because of the question of the Statute
of Limitations, end; second, because of the fact that JohinBrock
is rapidly becoming dlind, he at the present time being completely
blind in one eye and having only 7% vision out of the other eye.
In this connection he stated that he was extremely anxious to get
the case set for trial prior to Brock's becoming totally blind, at
the same time stating that it was expected that Brock would be
totally blind within 90 days, but that he did not know whether he
codiayget the case set for trisl before that time even in the event
the Grand Jury returned an indictment during the week of ley 17, 1937,
stating in this regard that although Judge Killetts had agreed to
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convene the Grand Jury during that week, it was definitely im-
possible to obtain his services as a trial juige inasmuch as

he is departing for Europe on June 2, 1937, and the question
of getting one of the Federal Judges at Cleveland to sit in the
case was very problematical,

¥r. Freed, with reference to the delay in his de-
cision in this case, stated that shortly before Christmas of
1936 Federal Judge Hahn, now deceased, of Toledo, Ohio advised
him that it would be impossible to convene a Grend Jury at
Toledo, Ohio before March or April of 1937, and that subsequent
to the above referred to conversation with Judge Hehn, as the
Bureau has been previously advised, Judge Hahn died and ever
since that time it has been impossible to obtain the services
of a Federal Juige at Toledo, Ohio; and that the action of Federal
Judge Killetts in convening the Grand Jury for May 17, 1937 was
the best possible action he could get on the matter under the
circumstances, thus indicating that even had he made his decision
in this matter earlier it would have been impossible to present
the case prior to the time now contemplated. Mr. Freed along
this line also stated that it was necessary for him to consider
this case from many sngles and to hold discussions with special
attorneys in the Attorney General's Office, and it was only after
this long consideration that he evolved the theory of instituting
prosecution charging the defendants with being accessories after
the fact to the kidnaning of Edward George Bremer.

Ag instructed by Mr. E. A. Tamm of the 3ureau in
his telephone conversation with Speciel Agent E, J. Wynn, Special
Agents A, P. Kitchin end E, J, Wynn will not in any way participate
in the arrests of the defendants in this cese, although they will
be interviewed after their arrests by the U, S, Marshal if Mr.
Freed contemplates proceeding on the theory of arresting the
defendants orior to the presentation of the case to the Grand
Jury. In further compliance with instructions received from Mr.
E, A, Tarmm, Special Agents A, P, Kitchin and E, J. Wynn will not
be a party to suggesting to the U, S, Attorney or in any wuy out~
lining for him the names of witnesses to be subpoenaed before
-the Grand Jury, this being, as indicated by Mr.-Temm, a prosecu- -
tive action properly relegated to the province of the U. S, At-
torney. As further instructed by Mr. E., A. Tamm, the work to be
performed by Special Agents A, P, Kitchin and E, J, Wynn in con-
nection with this case will be handled in such a manner as not to
preclude them from appearing at Topeka, Kensus before the Grand
Jury in connection with the murder of Special Agent W, W. Baker,
and accordingly these agents will leave the Cleveland district
to report to the Kansas City Field Division in ample time to



-~ permit agents to be present in Topeka, Kansas on Muy 24, 1937,

The results of the conferences had with My, E. B.

Freed as above outlined were conveyed to Mr. E, A, Tamm of the
Bureau in a long distance telephone conversation by Special Agent

E. J. Wynn on May 13, 1937.
Very truly yours,

weoveani o—A

J « MacFARIAND
Special Agent in Charge

EJW:rh
¢c.¢. - Inspector E, J. Connelley

Newark, N, J.
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Form No. 1
'n-us CASE ORIGINATED AT cmcmti’ Ohio . .1&‘1 FILE NO. 7_24
" REPORT MADE AT - ' 1 paATEwHEN MADE ' '] PERIOD POR nnonfrm\bl:lv
WHICH MADE e Mo 2 L
- Mami, mrida.. 5al 587 4-30-37 C. B. Iinatead

"™ GEORGE TIMINEY, with aliases; - KIDNAPING; = .

DR, JOSEPH PJJIIOR.UI with aliasea - IUGITIVE HARBORING OF FUGITIVES;

I, 0. #1232, §t a1; . SRS OBSTRUCTION OF JUSTICR;

W

sYNoPsis OF FAcTs: B, C, stacéy, Tiffin, Ohio, informed Chief of

put in contact with the 1nfornant

Police J. B, Wnite, New Smyrpa, Florida, that he
and associates once sold JoejRoscoe an interest
in an Island in Great Lakes, and possibly has - .:

~
Pandi e g,
information of interest to the Government, &= -5
4 “ P “ - e S T iy
i ’ t ' g 4 : # S - ~3
;’ . / ¥ ‘l h ~_-.(\"-:‘J :‘ ‘:J
2 S | : JE5E v Ta-
- - ~ o~ ] / j ’:J {_“ L
B l: _:;~ - -:' o ~
. L N -1
DETAILSS ~— "~ - = o~ e _‘:& L.v e

Chief of Police J. B, White, New Smyrna, rlorida
informed the Miami Pield Division that Joe Roscoe was well 0
known to a person in New Smyrna, who had had dealings with _.
Roscoe, and if an Agent would call at New Smyrna he would be

I'd \

On April 30, 1837, Ag°nt called upon Mr. Ihite who
stated that the person referred to in his letter is MNr. E. Ce
Stacey, an elderly man of some wealth, who lives during each
winter in New Smyrna, but who left for his home at Tiffin,
Ohio, on 8aturday, Lprﬂ. 24, 19373 that Mr. Stacey informed
him that some years ago he and some other men owned an Island
situate in one of the Great Lakes; that Joe Rascoe desired to-
purchase the Island, but did not desire that the title to the
property stand in hia name alonej that Mr. Stacey insisted
that if an Agent of the Bureau of Investigation would call on
him, he could give information concerning Roscoe, which would
probably be of assistance to the Government. '

N

AND
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\ - THE CLEVELAND OFFICE at Tiffin, Ohlo, will endesvor
' to locate and interview ¥r, E. C. Stacey for whatever inforw
pation he may have concgrning Jpe. Roscoe and his associat!onﬁ
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L... ’ Federal Burean of Inuestigation
S HUnited States Bepartment of Justice -
o~ Pogt Office Box 1469
o0 Little Rock, Arkansas
% Yay 12, 1937
[
§n -
g
"
=
'3 Director
5 Federal Buresu of Investigation
B Washington, D. C.
a(/ o
g RE: EREXID
c%' Dear Sir:
'g Attached hereto is a page removed from a
b registration book obtained from Royflileam, proprietor
§' of Milam's Cottage, located on Iake Hamilton near Hot
Springs, Arkansas.

It will be noted that the page contains several
impressions, probably meade by a pencil, and it is
leopueuuouily requested thet the Bureau Laboratory make a
tecimicel examination of the same in an effort to bring
out the indentations g pearing thereon. The page which

s preceded the attached sheet in . Iilam's registration book
T was apparently removed and destroyed by the owners of this

resort.
Z Yary truly yours,
s on FLETCHIZR
Special Agent in Charge
- - JLM: A -
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»JOHN EDGAR HOOVER

. "DimEcTOR
Federal Burean of Inuestigation
Hnited States Bepartment of Justice
ﬁ;‘;‘gﬂ’w MWashington, . ¢,
= la.y 14, 1937-
s MEMORANDUM FOR MR. TAMM.
j -
: RE: BREKID
Time: 6345 P.M.

City and advised that Andrew]Gurante, a witness in this case, has been
identified by Miss Ida Wolk,\a stenographer in the New York City
Division, who was present when this man made a signed statement to
Special Agent in Charge Hanson and Special Agent in Charge Vincent

in New York some time ago. Mr. Donegan suggested that Mr. Vincent
proceed from Charlotte to New York to aid in the identification, as
Andrew Gurante bas a brother named Albert, and the man in question
bas been posing as Albert Gurante. I advised lMr. Donegan that I would
call you and get your authorization for this. I also advised Mr.
Donegan that I thought the taking of this man into custody would be
authorized, as the Criminsl Division of the Department has been very
anxious to get hold of him.

At this time Specifl Agent Donegan called me from New York

Time: 7:00 P.M.

At this time I called Special Agent Donegan in New York City
and advised him that you had authorized the taking of this man into
the office and the holding of him, pending the arrival of Special Agent
in Charge Vincent to complete the identification. I further advised

- Mr. Donegan that I would call Mr. Vincent immediately regarding his
proceeding to New York, and that I would send the original subpoena
for this man to New York this evening by air mail, special delivery.

Time: 7:30 P.M.

At this time I called Special Agent in Charge Vincent in
Charlotte and advised him of the above facts and the necessity of his
proceeding to New York by air at once to complete the identification.
There being no air service from Charlotte at the present time, Mr.
Vincent advised that he would do so if he could catch a plane.

v LT K72
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Memo for Mr. Tamm. - -2 - 5/14/37.

Mr. Vincent advised that he was not present during the time
the witness was making his statement to Mr. Hanson, but only when he
was acknowledging it. However, he feels reasonably sure that he can
identify the man. Upon his arrival in New York Mr. Vincent will have
Mr. Donegan arrange for the man to be placed under bond. Mr. Vincent
is to call from New York regarding the results of his observation
of the man in case it may be deemed advisable to have Mr. Hanson
proceed to New York from Los Angeles.

Time: 8:55 P.M.

At this time Agent in Charge Vincent called me from Charlotte
and advised that pursuant to the above calls he is taking a plane from
Spartanburg, S. C., at 1:45 A.M., May 1l4th, which will arrive at
Newark, N. J., at 6:50 4,M, the same day. Mr. Vincent also advised
that he would stop by Washington on his return trip from New York City,
if it would be satisfactory. After consulting you, I advised it would
be.

Respect, ’

K. R. McIntire.
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¥Form No. 1

THis casE ORIGINATEDAT  CINCINNATI, OHIOe riLEno. Te828
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADEBY ~ 7 j
WHICH MADE
CHICAGO, TLLINOIS, 5/13/37 6/6/57 V. E. CRISS VEC :MG
Tmx 0 CHARACTER OF CASK
GNRGE TIMINEY; DR, JOSEPH P. MORAN vith KIDNAPING; OBSTRUCTION OF
" aliases » FUGITIVE, XI.0. #12358; ot ll TUTTTT | JUSTICE; HARBORING OF mruns;
mm) GEORGE émmm - Vietim ‘ NATIONAL FIREARMS AOT
- ’ e A’. ) 4---\‘. ‘l""’"‘ ’ ..\ N .
' svnorsls OF FACTS: - Report,roceivod at Chicago of co thlt Y ‘."
T IRENKW, formerly '2
RIS now residing at Wilmington, I liuoil, o e

. ' ) is showing signs of sudden riche oo
- ' vi t reveall c, [

y- trip to chicaso; 'f R
is planning to build a new home, Se
B . -—

- i
s . Po. &

PR N S e B e b A e - e e e

mation set out in a memorandum of Special Agent A, H., Johnson: o~
o "On April 24, 1937, MR, sco‘rr"m.m, who has from —- -
time to time furnished this office with infomation, called at

tho office end advised in mbstance as follows: .

" : / A short time ago ome Em,&m Wilmington, '
Illinois, made the statement that there is plen&y of ths Brekiad

money still in lilmington, _

-~

; Lo
e MR, WHALEN also advised that according to his in-

"~ - formation there was supposed to have been three packages of money
B 1 cimtto, ‘8Srt's. garage and that only one packags was recovered, '

DO NOT WRITE IN THESE SPACES
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- MR. WHALER stated that there was & rumor that IRENE -
G0ETZ, who mow uses the name of IRENE STANLEY, is imtending - ~— . o
t0 build @ house in Wilmington, Illimoiss He advised that
IRENE operates a small dress shop in Wilmington and fram his
information has never made sufficient money from this business -
to enable her to build a house or furnish an apartment mch u '
| the one she presently -mtamo R S S
o MR, WHALEN a1.o advised that snm"énmo'm, whose
fcthcr was & witness in the Brekid case, has just purchased a
house in Wilmington and tho source of his lnddon richu is un-
known to informamd, :

Another individ at Wilmington, who is an uncle

of IRENE GOETZ, mamed 'BAGERO (phonetic spelling), has o
also shown signs of recently having acquired wealth, MR, WHALEN .-
stated that BAGERO operates the only poolroom in town and won].d £y

mot be hard to locate. - N w o N

MR, 'BAL!N advind that in the ovont he eould secure
.-~ further informatien regerding this matter and the possibdility ~— ="~
of there being some Brekid money still floating around in Wil-
mington, he will cormunicate with the writer.”

f = et e e e o ey oy—

AT WIIMINGTON, ILLINOIS.

" MRS, K. QUINN, Postmaster, na intorvie'ed and udvued
; ’that the rumors about Wilmington are that MRS, IRENE STANLEY, the wife of -
. . HENRYNSTANLEY, who was formerly IRENK GOETZ, mee IRENE JDORSEY, is showing
signs of recent prosperity from some questionable source, it being well
known that her income from her amall ladies' 4ress shop is not vory

la.r;o.

————nry T b o R -taisiinaniu i A

Py

AY

“As to BIMON cmmr-ro's .ppar‘oat rieiei." s, qmm advised
that 1t is her information that as a result of his recent merrisge, his-
' _ father purchased @ lot and placed the foundation of a house upon it as

.. 8 wedding gift to his sen; that MR./CINNOTTO, SR., has deen a hardworkiag .-
Y} ' man and very thrifty; that there is mo doubt that he has gavel money and '

’ eould make such & gift to his son from his own savings, . d .

MRS, QUIRN advised further that no Postal Savings accounts

are maintained at the Post Office at Wilmington, and that if she obtained e
eny information concerning the source of MRS. STANLEY'S income or informa-
tion concerning excessive spending, she will immediately motify the Chicago

Bureau office,
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P. 2nd and wante to accept
he refused; that she stated she had been te cago Tor a couple of

days and had just return that the next day she came to the bank and
He stated that he made a note of the
er's e deposited, but could not locate this

memorandum for Agent, He advised that the bili! wire turned over to a .

customer of said bank who ¢ame in to have ond cashed and ¢ .
he would econtact this customer to ascertain e still W
and will get the serial numbers if possible. MRS, 4

- main ains

various small deposits and withdrawals,

, ~ i .
P further advissd that on May 5, 1937, MRS, .
STANLEY cams and requeated that he supervise the finmancial trens-
actions in connection with the purchase of a lot by her and the subse-
quent building of a home,

| m”h advised that MR, SIMON
CINNOTTO, SR,, 8 son have not shown any signs of unwarranted spemd-

ing; that MR, CINNOTTO, SRe, has always besn a hard working man who has
saved his money and could easily purchase a lot for his son without the
sasie being sudbjeot to suspicions They could not locate the list of Bremer

© ransom money which had been forwarded to them, but stated that they would

watch money which comes into the bamk, They have now been furnished with
another list of the Bremer ransom moneye . -

tated that he has always suspected MR, .-

" CINNOTTO, SRey © ving buried money on hi fam, as

he traced a concrete block from CINNOTTO'S home which app on his
farm and which shen h moved it would be moved back by some
unknown person to the same spot; that he notified the Chicago Bureau
office of this at one time and a search was made by an Agent for buried
money; that subsequently he moved the block and {t was replaced and he
then calied Sheriff BREEN, who ceme to the farm with one of his deputies
and the three of them made a search without results,
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ok Agent to his farm end showed him the
- bloeck vhich is 8 hollowed out diamond shaped conerete block. No recent
digging conld bo notleed in the vicinity ot tho said block. £ L /

‘!EE CHICAGO m:m omcx, at Iilnington. nlinou, '111
at a later date re-interview f the First

jonal as to whether he has been able got the ssrial numbers
which were turned im by MRS, IRENE STANLEY,
er ascertain whether or not he has observed any of tho Bremer

_ransom money pauing through the said bank. . N \ f’
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75 Re: Harboring at Toledo.

] ( | .
JOHN EDGAR HOOVER N ) y////
DIRSBCTOR

EAT:CDW -
Federal Burean of Inuvestipation

Hnited Btates Bepartment of Justice

MWashinpgton, B. ¢, @( /

- - r"//‘ May 13, 1937. /

Time - li) f ;
MEGORANDUM FOR THE DIREUTOR

I telephoned Special Agent Wynn st the Cleveland Division with reference

to the above entitled matter, end told him that there is no reason for delay
in telling the United States Attorney of the position of the Bureau in this
matter. Consequently, I told Mr. Wynn to go to the USA and inform him it is
impossible for the Burezu to take any action on the Commissioner's warrants
which are to be issued as a result of the filing of the complaints; that the
Bureau kept a group of specially selected men standing by in Cleveland and
Toledo for six months awaiting affirmative action by him, and that these men
have now been distributed all over the country working on important major
cases, and consequently, we are not in a position to do anything in the
nature of serving warrants or doimg anything else to take these people into
custody on the complaints. I told Mr. Wynn to inform the USA that these men
are now distributed all over the United States, and we cannot re-assemble
them; that if he wants to file complaints and have warrants issued and the
men taken into custody, the arrests will have to be made by the United States
Marshal.

-

I told Mr. Wynn that if they will draw up the complaints, we will file then,
inasmuch as that will teke only a small amount of time, but we don't have
the time nor the men to go out and look the persons against whom complaints
are filed and to bring them in.

-~ Mr. ¥ynn said that from what he can gather as a result of his conferences with
the USA in this case, he contemplates that the USA will ask us to outline to
them the witnesses who should appear before the grand jury, etec. I told Mr.
Wynn emphatically that we will not do that; that this is not our function;
that they have had all of our reports before them for months, and if they
aren't intelligent emough to read the reports and decide what witnesses
should be called, they had better resign or something like that.

I told Mr. ¥ynn that under no circumstances should he or the other Agents out
there express any opinion as to the advisszbility of subpoensding or not
subpoenaing witnesses, because if the thing miscarries now we dontt want to
have the responsibility ,QSJB&% had to select the witnesses.

DMNDEXBDtmily)'] 574; /6(/023 l
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JOHN EDGAR HOOVER - ) :
DIREOYOR ~ -

I EAT:C . e
Federal Burean of Inuestigation
' Hnited Htates Department of Justice
Washinpton, D, C.

e May 13, 1937. /QK |

Time - 1315 P.M.

el
Re: Harboring at Toledo.

a MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

Special Agent E. J. Wynn telephoned me from Cleveland and seid that during
the lunch hour, he and Agent Kitchen had tdked with United States/Attorney
IAFreed and had acquainted him with the instructions which I outlined to
him this morning Mr. Freed said that Mr&Openlander, his first assistant
s at Toledo, was in charge of this matter, and that the Bureau's position in
. this matter should be communicated to him. Mr. Freed iptimsted that un-
P doubtedly when Mr. Openlander learned of the Bureau's position in this matter,
he would im-edietely get in touch with Brien Mcilahon of the Departuent by
telep’none. Mr. Freed indicated that this entire metter is being directed
by Brien Mciiahon from Washingion, and thzt he didn't know what the Departmentts
mr— attitude would be upon Tezarning of the Bureau's attitude through Mr. Openlander.

e Mr. Wynn said that after the complaints are filed and the Marshal has made

; the arrecsts, he was wondering what the Bureau thought esbout Kitchen and
him telking to the subjects. I told Mr. Wynn that as long as they are
there, and &8 long as it takes no more men than are already there to inter-
view them, I could see no objection to this. Of course, I told Mr. ¥ynn
that this does not mean he and Kitchen can go out with the Marshal and
participate or assist in the arrest.

- .  Mr. Vynn said that they won't be able to see Mr. Openlander before the first
thing in the morning, at which time they would advise him of the Bureau's
attitude in this matter.

Respectfully,
E. A. TAMM.
’
REOORNY., ’] S' r-' G - / ‘fj ’2 6[
& FECTRAL B 500 ¢ v aTiGATIO

WDy MAY 7‘ 937)'
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‘ Jm:m HOOVER A /
' ' EATsCDR Federal Bureant of Inuvestigation §
‘ ‘Mnited States Bepartment of Justice / ‘
Washington, B. C. Qx
. May 14, 1937 : ‘ |
% o Time - 12115 P.K. '

MEMORANDUM FOR THE DIRECT P
Re: Harboring at Toledo. P

Speciel Agent E. J. lynn telephoned me from Toledo, Ohio, and s that h and
Agent Kitchen this morning conferred wth Assiatant United State Attorne Open~
lander relative to the above entitled case. — - R —
Mr. ¥ynn seld thet Openlander has not as yet issued a call for the grand jury,
and the earliest he can get & grand jury is for the 19th. He desires to present
several routine cases to the grand jury to get them broken in, and then start t6
present the above entitled case. Mr. Openlander figures that it will take from
a week to ten days to present this case.

¥ith reference to the presence of Agentes at Toledo for the presentation, Mr.
Openlander asked how soon the Bureau can get Agents in there who are acquinted
with the case. I told Mr. Wynn that we can't get them in; that they are tied
up on other assignments at this time, and we can't say that they will be there
et any time.

Openlander said that during the course of the presentation of the case to the
grend jury, he wanted both Kitchen and Wynn there to aid with the grand jury.
Mr. Wynn in this connection said he pointed out to Mr. Openlander that he and
Kitchen have to be at Topeka, Kansas, on the 24th of this month for the grand
Jury in connection with the Baker Case. Openlander said that if this is so,
he would probably go so far as to call the USA at Topeka and determine whether
either or both Wynn and Kitchen are needed for this grand jury.

Mr. Wynn said thatOpenlander's reactions are not so favorable as regards the
inability of the Bureau to be able to bring Agents in there for the purpose of
loceting, arresting and interviewing the subjects. Mr. Wynn said that in this
\ ‘connection, he pointed out to Mr. Openlender that Agents for—4hie purpose were
v kept around in that vicinity for six months awaiting some action on the part
‘ of the office of the USA, but Openlander indicated that the office of the USA
E feels that they are mot at fault in the matter, stating something about not

getting the reports soon enough. In this connection, the last report was sub-
nitted to them sometime in October of last year | 07 S L 5( 7/ z 7?7
gh & INT, gy '] ———

With referencé to the stﬁ“ou%e of limitations, Openlander seys that the First.,on
count of the indictment charges nine defendants with bein acc?sories after

the fact of the Bremer kidnaping; the second count char&th perh3 defendants
with conspiracy; and the third count of the indictment charges them Awit_h ot
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-~ -Memo for Director -2 5/14/37

conspiracy to harbor. Openlander points out that certain of the allegations
which were committed early in May have already been outlawed by the statute
of limitations, and he feels that probsbly his entire first count may not
stand up. He says that after the presentation of this matter to the grand
Jury, there will definitely be no trial until Fall of thie year.

Mr. Openlender said that he was going to call Brien McMahondof the Department
and suggest to Mr. McMahon that he hold & conference with the Director for the

purpose of coming to some further sgreement on the matter. Kitchen and Wynn
are going to see Openlander again this afternoon.

Mr. Wynn will advise me &8 to the results of the conference this afternoon.

Respectfully,

E. A. TAMM.




Feveral Burean of Inpestigation
. 8. Bepurtment of Justice -

2401 Sterick Building,
Memphis, Tennessee,
Mey 15, 1937,

Director,
Foderal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

Dear 8irs

While traveling on the Gulf Coast Limited of the Atlentic
Coast Line on May 11, 1937, I engaged in conversation with Tom

] Bobinson (colored), a waiter in the dining car, during which he told
me that he had worked as a dbell boy in the Miami Hotel, managed by
Joe®Adams, during the time that Karpis and others of his gang had
stayed thoro. He indicated that he was glad to be away from Miami
because although the dell boys had been coached as t0 how to answer
snticipated questions at the pending trial of Joe Adams he thought
there was plenty of chance for them to0 get into troudle.

' He further stated that in his presence, Jos Adams had told
the Captain of thelBell Boys that he intended to fire him, whereupon
the Bell Captein, a colored man, had replied that he was going to keep
his job at least until the trial was over, the inference elearly bdeing
that it was highly desirable for Adams to stay on good terms with the
Bell Captain because the latter was in possession of damaging informa-
tion concerning Adams.

Tox Robinson was unaware of my identity and I did not dis-
- elose it to him, The Conduetor of the train furnished me his name
and stated that he could be reached through the Atlantie Coast Line -
Dining Car Department at Jacksonville, Florida. However, the season
for that train bhas ended and Robinson indicated to me that he had
already made arrangements whereby he would work as a waiter on a
dining car of the Soo Line out of 8t, Paul, Minnesota.

1 am not acquainted with the case involving the trial of
Joe Adams but the adbove information is submitted for whatever nluo

it may have, RT.CORDED & INDEXED :
Very truly yours, ' 7 é?é / -7/ /

Q\u’“ & 3'\ j(PW RT Morhorm s .n.Auu..

R, T. HAREO, |  MAGRAY.1937 . o

| c/ Q‘/QP'E ESTROYED Special Agent, e S ETRr
(Q» 2@ bniag 25195 . QN




" 1448 Standard Building
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o Reference u made to Bureau httor ot L T
hr 12, 1937, and with reference thereto this 4s - - - -~ .. -
$0 sdvise that the following agents have bdeen speci-
ally assigned to the Brekid ease for tho past six
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/ A, Paul Kitehts, < S
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Oponth; m. this field office.
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Al othor avents assigned to thl- division
have been engaged in handling all tynes of eases within
the investigative jurisdietion of the Bureau and have
not deen exslusively assigned to one type of fnvesti- -
gation.

o ) ) : . Yery tnly yours, - | e

L { . :
3 : 7 ’ : ] N
s R g /) \‘ - " )

Eremwe o , Jo P. NacTarland, T
ol . . . Speciel Agent ia (harge. L

‘QBIGIN‘AL FlLab IN "/

) . 'A ’ ':‘! "t ‘f‘ 5 ' ’ ""s-.\ . o ,-"ﬂx . " . S i ‘\) ——-—-—l F,”'%-‘;‘( ? L / 2
. : ' o ) RN ITI > . — 5 ;
' . . ’r - . v ! k“"‘i:" - 2| _L T 7
- o . ' ' - f ‘UA
. . . ,
’-ﬂ"% LIRY 1 VRV W W ke D0 a LISV N ) e RS :‘.:r ik Mj<;-.'l'a. _&YJ- M shﬁ- -'A‘ h@/{l F L.;...,".-.a.— .

»Q \..)( ) N \

-~ .

o — e .-

L QQ“ ‘3:'-‘ &5 W



\

A\
(\' b\f‘;\' 1&

=
4

" —

. -

_ ‘a
, . i
! R ™ : | Y '
i
Fedrral Burcan of Investigation -
Hnited States Bepartment of Justice
— Post Office Box #1469,

Little Rock, Arkansas,
¥ay  14th, 1957.

PERSONAL AND CONFID

Director,
Federal Bureeau of Investigation,
Weshington, D. Ce

- RE: BREKID

Dear Sir:

In accordence with instructions
conteined in Bureeau communication of May 6th, 1937, the
reports submitted with your communication were forwarded
immediately to Special Agent John L. ¥adala, who is
presently engaged on speciel assigmnment at Hot Springs,
Arkenses end I am now in receipt of e memorandum
prepared by Agent Madale, in accordance with your
instructions and I am transmitting the same herewith,

\B by Air kKail-Special Delivery.
In view of the weight of
~ the reports mentioned in your letter, which are being
returned as instructed, these two reports will be
.@ transmitted by regular mail, Speciel Delivery.

‘ E‘\ \.LW

i - cr m.w\ ¥\

Enclosure \

AIR NATL AN SPECTAL DELIVERY " -9 1 _—
3D ngc&
NAR RO 1969

LORLE
209
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Hot Springs, Arkensas
Vay 1z, 1827,

.- - ME/ORANLU: FCE SPECIAL AGENT IN CHAI'GE CHAMPMAN FLI1CHFE:

Re: Brekid

Reference is made to Bureau letter, dated limy 6, 1937, in which it
was recuested that I review my report, dated at Chieago, Illinois, February 6,
1936, and tre report of Special Agent in Cherge J. H. Henson, dated at
Jacksonville, Florida, February 20, 1935, in the above entitled case, and
thereafter submit a memoresndum incorporating any further admissions that
Joebidams might kave made at St. Paul, Minnesota during the month of Januery,
1926,

Please be advised that I reviewed these reports at Hot Springs, Ark- *
ansas on May 1<, 1937, and wish to submit the follo—ing to indicate the cir-
curstances under which I talkea to Joe Adsms at St., Peul, Ninnesota, et the
ebove indicsted time, I recell thet 8pecial Agent L, P, Sullivan and I inter-
viewed Colores\eleney at the Ramsey County Jail at St. Peul, for a veriod of
aprroximately two weeks, during wiich time she went into great detail concern-
ing her experience and association with Joe Adams and DukeQhandell at iiiami,
Floricda, During the course of the interview with Miss Delaney, she was shown
the original oi the letter &ppeesring on psge 49 of my report, dated Februvery €,
1976, which letter wes signed, Mir Diagner"., The Delaney woman admitted writlinc
this letter at the dictation of AlvingKarpis, and it was her belief at that
time thet Karnis, himself, denosited this letter in the mail. She further in-
formed Agent Sullivan and myself that either two or three days later, Alvin
Karpis received a cablegram from Joe Adems, which she saw, and that to her
recollection it stated thet Adams hed no icea where Williediarrison could be
located. Considerable discussion was had with the Delaney woman concerning the
identity of "that party" referred to in the said letter, but she declared thet
she did not know who this person might have been.

Believing that this unknown party wes possibly CashaMc Donald, who was
on trial in St, Paul at that time, I thereafter exhibited thic letier to Joe
.Adams in the offiice of the United States Attorney at St, Peul, in an effort to
have him reveal for the PBureau the identity of this unknown party. I do not
recell at this time what agents, other than Special Agent in Charge J. H. Han-
son, were present in the room at the time I showed this letter to #r, Adems,
but distinctly recall that Mr, Beorge Sulliven, the United States Attorney, was
likewise there, To the best of my recollection this matter was discussed with
Joe Ldams a day or two previous to the time he took the witnees stand for the
Government. At thic time I had not as yet read ihe statement of Joe Adams tsken
et Mdemi, Florica, end thercfore did not know whel Mr, Adems had previously
stated to the agents who interviewed him at the time oi his aporehencsion.

‘ DESTROYED .
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I recall that Joe Adams, after reading the aforementioned letter vritten
by iiss Delaney, emphatically denied that he had ever received such a letter,
or the: he had ever seen it previously. I insisted tkat he must have received
the same, indicating to him that it was definitely known that the letter was
mailed, and that he had acknowledged it. He continued to Geny any knowledge
whatever about the letter, but stated that if he had received the letter in
question he would have thought that "that party" mentioned trerein, would heve
had reference to Kate Barker. MNr, Adams slso denieé al this time thezt he ever
trensmitted a cable-gram to Karpis under the neme oI Tagner.

It was either on this occasion or later that day thzat Special Agent in
Charge Eanscn and I diccussed with Joe Admas in the office of the United States
Attorney, certain pheses of the testimony which Le was expected to provide,
It is my distinct recollection that Mr., L. ENGray, who formerly worked at the .
El Commocoro Lotel, was likewise present during this conference, and that con-
sidereble discussion .as had relative to what members of the Rarker-Karris gang
occupied certain rooms at such times when they resided et the E1 Commocoro Hotel.
It appeared trzat the records of this hotei‘ﬁgﬁkiin the custody of the Unitea
Stetes Atlorney, anc bmma the recollection of Joe Adams as to what rooms these
people occupied, aia not coincide., The details of this particular discussion
cannot now be recalled by me,

Sometime after the above conference in the office of the United States
Attorney, Special Agent in Charge J. H. Henson end I engaged in a gcneral con-
vercsation witl Joe Adams, at which time he informed thet he had known Willie
Harrison since 18:0 or 1921; that he first met him when Hariison was selling or
cashinz tickets at the Miemi Beach Kennel Club, He also stated that he met
Rarry®Sawyer as "Sea Lion" during the first part of September, 1834; that Wil-
lie Harrison introduced him to Sawyer, and that it wes his uncerstanding that
Sawyer was from St. Paul, Minnesota, I recall that Adams further stated that
Harry Savyer and Willie Harrison were in frequent contact with Cesh McDonald,
whom he likewise met through Harrison around this period; that these three men
freguently talked to him about openinz a gambling place in Miami or Havana,
Cuba, and in this connection asked him whether he knew of any good sites in
liiami for such a place, I recall that Mr, Adams stated that one afternoon he
arove Herry Sawyer, Cash kcDonald, and Willie Harrison in his cer around Miami,
Florida, and showedtitn several places that he thought might be good spots for
a gauoling place, I recall thai Joe Adams particulerly stated that he had these
three men look over an unfinished structure somewhere in Broward County, Florida.

I desire to state. that Special Agent D, P, Sullivan was in and out of
the Unitea States Attorney's office during this time, and that he recently in-
formed me tha. he was present et the time Joe Adams talked about driving Sevyer
et al arouna itiemi, Florida, in an effort to locate a gambling site,

It is recalled thet Joe Adams furtaer releted at this time that Cash
McDonald came to his office at the El Commodoro Hotel duripng the latter part of
Decexber, 1934, and asked where he could get in touch withoBlackburn, whom he had
previously identified as Fred Barker, he stated that hicDonall avpeared very
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anxious tc see Blackburn, I recall that Mr, Adems stated that he transmitted
-a telegram to Blackburn at Oklawaha, Florida, and signed it "Cash", advising
that he, Cash McDonald, wanted to see him the following Sunday. Jir. Adams
could not recall whether he or one of the hotel employees deliverec the tele-
gram to the iiestern Union messenger boy. I recall that Mr. Adams edmitted
at this time that he suggested to Blackburn that he rent Carson Eradiord's home
on Lake iveir for him and his mother., I also recall that Adams admitted trat he
visited the Bredford home during the time Fred Barker and his mother resided
trere, but thal he did not find them at home, I also recall that conciderable
Ciscussion was had with Joe Admas as to why he signed the above mentioned tele-
gram in the name of "Cas:", instead of his own name, and that he could not satis-
factorily ex~lain this, although I cannot recall at this time just what e.plena-
tion he furnished.

I further recall that Joe Acam: related that on orebout Chiistmas Day in
1934, Cash icDonald again came to his office at the £1 Comnodoro Hotel, and asked
him where ke could get in touch with “agner, referring to Alvin XKarpis. Ee
statec that he gave ¥cLonald either Karuis! telephone number or his address in
Yiemi, and also volunteered to call him up for liclloneld, but tret iclonezld todd
kim that that would not be necessary as he was going rizght up there. T recall
tret Adams cdefinitely denied tral he telephoned Karosis on this occasion. I re-
call tnai hc &lso stzted at tnis time that he on one occasion sa- Alvin Karpis
and Cash McDonala talking togetner in the lobby oi the E1l Commocoro Hotel around
Christmes, 1974,

I vish to emphzsize the fact that the foregoing invormestion wes supclied
by Joe idams of his own volition, and thzti he was 39t supjected to any interroga-
tion at tral time; that he talked freely and withirestrzint, and ti.at the entire
discussion hac witn him wes casual, informal, and in a Iriendly manner, (ne
micht term it a "bull session", Both 3peciel Agent D, P, Sullivan, who was in
an. out o: e room curing this time, and I can testify tnhat Joe Adams stoke free-
ly and casually on this occasion,

-It is esgaim pointed out thait until this time, T hed not as yet reviewed
the statement oi Joe Adams which is contained in ihe re.ort of cr. Kenson, and
tnerefore did not kno on the occa:cion of the above discussion with Joe Adams,
whether he had previously furnisned substantizlly the same in ormation to other
agents in the form of a signed statement,

I recall that upon my return to Chicaezo, Illinois in the early part of
February, 193¢, I dictatea tn: report, cdated February 6, 19356. In prevaring my
notez yrior to the actual dictation oi' this report, I referred to the statement
of Joe Adams, in order to refresh my recollection as to what Adams had frecly cis-
cussed with me and olhers a week or two previous, I am certain ithat everyihing
thal hGams discussed with me and others in connection with this case, .as revnorted,
as at that tiwe I realized the value of his admissions, and knew that the same
could be used ageinst him in court at a later dete.
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I am unable to expand in any great measure on the matter containeé¢ in my
resort of Eebruary 6, 1936, anc the information set ocut in this memorandum is my
entirc recollection of ihe interviews had with Joe Adams at St. Paul, winn:zsota
curing the trial ot Cash kclonald et al, I misht say egein that no effort vas
mede 1o interrogate ¥r. Adaus atl St. Paul, as he was &t ithal time a Government
witnesses, and tiet all centacts "ith him were of a very friencly neture,

Respectfully submitted,

}S.L_ﬂ.»... dole X

John L, Madals,
Special A.ent.
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(7 Federal Burewnt of Inbestiedtion .

H. 8. Bepartment of Justice
607 U. S. Court H(mse,
_ . Foley Square,
- B New York, N. Y.
- - May 15, 1937
ELR:OR
< 7=-120
Director,
Federal Bureau of Investigation,
r: Washing‘bon, Do co
E X o
Re: BREKID
B .
Dear Sir:

In confirmation of telephonic information
conveyed to Mr. McIntire of the Bureau by Assistant Special Agent
in Charge T. J. Donegan of this office on May 15, 1937, there
are being forwzrded herewith the original and one copy of a
memorandum prepared by Special Agent in Charge J. W. Vincent
concerning the arrest of Albert Guarente by Deputy U. S. Marshal
Quimn of the Eastern District of New York on May 14, 1937, at which
time Deputy Marshal Quinn was accompanied by Special Agent in
Charge J. W, Vincent and Special Agents W. J. McNulty and H. C,
Leslie.

This information is being forwarded to the Bureau
inasmuch as i1t will be noted that Albertgt‘marmte used abusive A
language apparently intended by him to chuse the Agents to in some
way use physical force in taking him into custody. In this '
cannection your attention is especially directed to the first -
four full sentences appearing on page 2 of the memorandum.

This memorandum is self-explanatory and is being
forwmarded to the Bureau for attention and as a matter of record
in case GUARENTE attempts to discredit actions of the Agents of

. the Bureau at a later date. —

T ~ >
A BECORDED &lNDvE:;D tm yo\nswzé-‘. [ﬁ—/ 3.0, —
A W bad, -

R. WHITLEY

\ -~ <2 Encs, Specdal Agernt
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gﬁeheral @%xrcau of ﬂmmsﬁgaﬁmt
H. &. Department of Justice

JWV:GU New York, New York,
7-120

Mey 15, 1937,

MEMORANDUM FOR FILE

RE: BREKID

About 4:30 p.m,, May 14, 1937 the writer and Special Agents
Fe Co Leslie, and W. J. McNulty, accompanied by Deputy U.S. Marshal
Quinn, Eastern District of New York, proceeded to the residence of
ALBERT ©Or AND GUARENTE, 2808 35th Street, Astoria, Long Island,
for the purpose of determining whether he could be identified by
the writer as the individual who came to the New York office, of
this Bureau on August 22, 1935 to furnish information as set out in
his unsigned statement in this file. The Deputy Karsral had in his
possession a warrant issued by U.S. Cormissioner EPSTEIN, Brooklyn,
N.Y., May 14, 1937, for the arrest of GUARENTE as a material witness
in this case.

The writer and Agent McNulty went into see GUARENTE, at
which time he was alone in his apartment. It was very deark in his
apartment for that time of the aftermoon and elthough it was impossible
to get a good view of him at that particular moment the writer was
practically certain that he was the individual, -

Shortly afterwards Agent Leslie and Mr. Quinn also came
in and while the writer was questioning GUARENTE concerning whether
or not he was the individual who had been in the New York office
as above mentioned he stood up on the floor and invited the four
of us to leave his apartment. He told us that he hed something
important to do_and started toward his living room to get dressed,
He was asked to remainfthe room and about that time his wife came
in. He was then advised by the Marsbal that a warrant was held
for his arrest and it would be necessary to accompany the Marshal
and agents.

GUARENTE then requested that he be allowed to make a tele-
phone call to a friend and ask the friend to come over. He made
this call, He then stalled around and pretended to be 111, re-
fused to get dressed, inasmuch as he had on only bedroom slippers,
trousers and a shirt, during which time he was constartly urged by
agents and Mr. Quinn to get dressed and accompany the party. During

COPIES DESTROYED
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- this procedure he addressed abusive language to the writer and stated
that he was sorry that the writer did not come out to his apartment
alone. While he was addressing this language to the writer, the writer
made the following statement to GUARENTE: "You are mistaken if you
think you will cause me to strike you over the head by making remarks
of that nature to me." Immediately after this remark was made GUARENTE
spoke to his wife in a loud voice, asking whether she heard that re-
mark, He repeated the remark and when he repeated it he quoted the
writer as follows: "He is going to hit me over the head." The wife
irmediately took up his remark and repeated his statement identically.

When he was directing this language at the writer the writer
was at least ten feet from him, standing with both hands in his pockets
making no motions or movements toward him. No threatening remarks were
made by either agentsor Marshal Quinn toward GUARENTE. ¥No abusive
language was used to him and a great deal of patience was exercised
on the part of agents and the Marshal in taking GUARENTE along so as
to prevent any disturbance or scene in his apartment. It appeared
that it was GUARENTE'S intention to endeavor to have the agents and
the Marshal attempt to take him bodily from his apertment. However,
every effort was made to prevent such and when he did accompeny the
agents and the Marshal he walked along voluntarily and mo one put
a hand on him,

GUARENTE when questioned as to whether he had ever seen
the writer previously stated that he was positive he had but he could
not recall the occasion., He believed that he had met the writer so-
clally, The writer has no recollection of such meeting other than
at the New York office.

GUARENTE stated that the arrest being false he would make
all orX the parties in his apartment pay for the incident and was-
otherwise abuaive in his language. During this time he attempted to
call the Police Department, according to his staterent, whereupon
the telephone was seized and he was prevented from doing this.

Shortly theresfter Mr., SOL BLOOM, an attorney at 2201 31st
Street, Long Island City, New York, telephone Astoria 8-5497, appeared
at the apartment, stating that he was an attorney but that he had
appeared as a life-long friend of GUARENTE whom he knew as ALEERT
GUARENTE. He claimed to know ANDREW GUARENTE also and stated that

there was practically no resemblance whatsoever between these two men.
He described ANDREW as a much larger, taller individual, who could
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not be mistaken for his brother ALBERT. Mr. Bloom's conduct was that
Oof a gentleman. He advised GUARENTE to accompany agents and the Mare
shal and stated that if a warrant had been issued for him the only
thing he could do was to go along and have it thrashed out in court,

Subsequent @ thereto GUARENTE finally dressed and accompanied
agents and the Marshal peaceably to the New York office en route to
the U,S. House of Detention in Manhattan.

GUARENTE was brought to the New York office and was ques-
tioned by the writer, Agents McNulty and Leslie and Assistant S.A.C.
Donegan for approximately two hours., He steadfastly refused to con-
firm the statement which he had made previously herein. He was evasive
and refused to furnish anything concrete about his past or himself
personally.

Inquiries were made of the U.S. Marshal as to whether or
not he could arraign GUARENTE on that night. He replied due to the
late hour that he would plece GUARENTE in the House of Detention and
have him arraigned the following morning.

During the entire time at the New York office, although
GUARENTE was uncooperative, he was not abusive and his attitude had
changed considerably from the time he was first questioned at his
apartment.

While en route from the Federal Building to the U.S, Deten-
tion Home a stop was made at one of the lunch wagons on West Street,
where he was offered an opportunity to have whatever he wanted.

The above is being made a matter of record as it is

possible that this individual might attempt to carry out some of his
numerous threats-mentioned above herein directed against the agents

for having him arrested,
é; W, VINCENT

Special Agent in Charge.
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